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Glavni in odgovorni urednik
mag. Franci Kotnik

V zdravstvu več vprašanj kot odgovorov
Medtem ko se bodo župani in županja zgor-

njesavinjskih občin v kratkem začeli pogovarja-
ti o obsegu prizidka k nazarski zdravstveni po-
staji, je na drugi strani še nedorečena finančna 
konstrukcija tega investicijskega projekta. Oči-
tno je, da brez denarja iz zasebnih virov ne bo 
šlo, pojavljajo se tudi pobude za javno-zasebno 
partnerstvo.

Še precej zahtevnejša kot v naši dolini je med-
tem problematika zdravstva v Šaleški dolini, na-
tančneje v Topolšici, kjer se je tamkajšnja bol-
nišnica znašla v velikih finančnih težavah. Bol-
nišnica naj bi imela trenutno za šest in pol mi-
lijona evrov nepokritih obveznosti, od tega oko-
li dva milijona evrov do dobaviteljev. 

Bolnišnica naj bi v finančno krizo zabredla s 
projektom energetske sanacije in obnove, ki je 
stal okoli osem milijonov evrov. Vodstvo bolni-
šnice pričakuje, da bo država povrnila vložek v 
obnovo in pomagala pri nakupu opreme, toda 
za zdaj v zdravstvenem ministrstvu razmišljajo 
le o pripojitvi bolnišnice večjemu zavodu, najver-
jetneje celjski bolnišnici. 

Strokovni direktor celjske bolnišnice Franci 
Vindišar pri tem opozarja na previdnost: »Mi ne 
bomo stopili v luknjo, če ne bomo vedeli, koliko 
je ta globoka, saj naše bolnišnice ne smemo 
izpostavljati dodatnim tveganjem. Pri predlo-
gu pripojitve sicer vidimo določene sinergije, a 
te morajo biti obojestranske. Definitivno pa je 
prvi cilj boljša zdravstvena oskrba prebivalcev 
te regije.«

Ministrica za zdravje Milojka Kolar Celarc se bolj 
kot z bolnišnico v Topolšici v teh tednih ukvarja z 
zdravstveno reformo. V vladni koaliciji ji je sicer us-
pelo doseči konsenz, toda v parlamentarno obrav-
navo prihaja nova zakonodaja z odločnim naspro-
tovanjem gospodarstva, zavarovalnic in opozicij-
skih strank. Vsi našteti so prepričani, da zdravstve-
na reforma ne bo dosegla osnovnega cilja - skraj-
šanja čakalnih dob, saj čakalne vrste v javnem sis-
temu skrajšuje zasebna pobuda, predlagana za-
konodaja pa namesto spodbujanja zasebne po-
bude kaznuje vsakogar, ki bi se odločil poseg opra-
viti zunaj javnega zdravstvenega sistema, saj mu, 
če bo prišlo do medicinskih zapletov, javni sistem 
ne bo več kril nadaljnjega zdravljenja.

Gospodarstveniki si želijo takšnih reformnih 
predlogov, ki bi zagotovili racionalno porabo ob-
stoječih zbranih sredstev in radikalno skrajša-
nje čakalnih vrst. To je po njihovem prepričanju 
mogoče doseči le s posegi v mrežo izvajalcev in 
spremembami pri upravljanju zdravstvenih za-
vodov, kakor tudi z zagotovitvijo normativov in 
standardov ter ustrezno reguliranimi plačilnimi 
modeli, ki bodo jamstvo za boljšo kvaliteto zdra-
vstvenih storitev. Rešitve za slovensko zdravstvo 
torej še ni na vidiku?
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Tema tedna

BODO INVESTICIJE V ZDRAVSTVU VSE BOLJ ODVISNE OD DONACIJ?

Dobro poslovanje Zgornjesavinjskega zdravstvenega doma, pri 
gradnji prizidka možnost javno zasebnega partnerstva

Idejna zasnova prizidka k zdravstveni postaji Nazarje, kjer bi bila nujna medicinska pomoč in prostori za 
ambulante. O obsegu gradnje se bodo župani odločali kmalu. (Foto: Štefka Sem)

Župani so z zadovoljstvom sprejeli pobudo Darje Es o ustanovitvi sklada za 
donacije, namenjene investicijam v lokalnem zdravstvu. 

(Foto: Štefka Sem)

Župani zgornjesavinjskih občin so se sestali z direktorico Javnega 
zavoda Zgornjesavinjski zdravstveni dom Nazarje Darjo Es in prisluh-
nili poročilu za preteklo leto ter načrtu investicijskih vlaganj. Beseda 
je tekla tudi o prizidku k nazarski zdravstveni postaji in nenačrtova-
ni potrebi po nakupu novega urgentnega vozila. Esova je župane še 
seznanila, da je svet zavoda podprl njeno pobudo, da se na mestu di-
rektorja zavoda s sedanjega polovičnega zaposli za poln delovni čas. 
Kljub temu bo še ostala aktivna v dveh ambulantah.

NIŽJI STROŠKI, MANJŠA IZGUBA
Poslovanje zavoda je bilo v lan-

skem letu glede na pretekla le-
ta dobro. Čeprav so poslovno leto 
zaključili z desetimi tisočaki izgu-
be, so po besedah Esove vsi sre-
dnjeročni varčevalni ukrepi v treh 
letih pokazali učinek. Pred tremi leti 
je bila izguba zavoda preko 250 ti-
soč evrov. Stroških, na katere imajo 
vpliv, so bili lani nižji od planiranih 
za pet do petnajst odstotkov.

Lani je na polovici leta kaza-
lo, da jim bo leto uspelo zaključi-
ti s pozitivno nulo, a so bila v je-
senskem času sproščena napre-
dovanja, ki niso bila vračunana in 
so povzročila izgubo. Razveseljiv 
je podatek, da zaradi novega ob-
računa nujna medicinska pomoč 
ni več ustvarila izgube. Realizaci-
ja programov v zavodu je bila na 
skoraj vseh dejavnostih presežena 
za pet do osem odstotkov. Finanč-
no to pomeni za 38 tisoč evrov sto-
ritev, ki jih zavod ni dobil plačanih. 

KAKŠEN BO OBSEG GRADNJE
V preteklem letu so občine kupi-

le zemljišče ob nazarski zdravstve-
ni postaji, kjer bo zgrajen prizidek. 
Župani računajo, da bo dokumen-
tacija kmalu pripravljena, na njeni 
osnovi pa se bodo odločali o veli-
kosti in vrednosti projekta. Njihovo 
mnenje je bilo, da se morajo čim 
prej poenotiti, v kakšnem obsegu 
se bo gradilo. 

Beseda je stekla tudi o javno za-
sebnem partnerstvu pri gradnji pri-
zidka. Župani poznajo kar nekaj ta-
kih primerov, tudi iz zdravstva. Na-
zarski župan Matej Pečovnik je na-
vezal stike s podjetjem, ki bi bilo 
pripravljeno sodelovati v projektu. 
Preostali župani so ga podprli, da 
se s potencialnim investitorjem po-
govori o možnem sodelovanju. 

SKLAD ZA DONACIJE
Esova je kot možnost financira-

nja omenila tudi pobudo Mirka Stra-
ška, direktorja ljubenskega podje-
tja KLS, da se ustanovi sklad za do-
nacije, namenjene za investicije v 
lokalno zdravstvo. Prva takšna in-
vesticija, ki bi se delno lahko pokri-
vala iz sklada, je nakup novega ur-
gentnega vozila. V zadnjih mesecih 
imajo z njim vse več težav, a zbra-
ti dovolj sredstev za drugega bo po 
besedah Esove še večja težava. 

Cena takšnega vozila je namreč 
od 200 do 250 tisoč evrov. V za-
vodu so pripravljeni ubrati cenej-
šo varianto in bi vso opremo upo-
rabili iz sedanjega urgentnega vo-
zila. Kljub temu bi vozilo stalo dob-
rih dvesto tisoč, čakalna doba zanj 
pa je 150 dni. 

Župani so pozitivno sprejeli ide-
jo o skladu, tako so občine kot prve 
pripravljene pristopiti k ustanovi-
tvi sklada in vanj donirati sredstva. 

Podjetja bi k donacijam lahko spod-
budila davčna olajšava, hkrati bi s 
tem pomagali lokalni skupnosti.

ČAKANJE NA RAZPISE
V zavodu so se že pripravili na 

razpis zdravstvenega ministrstva 
za opremo vozil. Ta bo potrebna 
zaradi vzpostavitve novega dispe-
čerskega centra v Mariboru, ki bo 
pokrival območje Zgornje Savinj-
ske doline. Za ročne terminale, tab-
lične računalnike in ostalo opremo 
za reševalna vozila bo za zavod na 
razpisu kandidirala Občina Luče, ki 

naj bi bila upravičena do največje-
ga sofinanciranja.

Esova je odgovorila tudi na vpra-
šanje mozirskega župana Ivana Su-
hoveršnika, zakaj niso prisotni na 
večjih prireditvah, saj reševalne eki-
pe prihajajo do drugod. Dejala je, da 
nimajo primernega reševalnega vo-
zila oziroma opreme v njem, ki je po-
goj za dežurstva na prireditvah. Za 
to bi v vozilu potrebovali prenosni 
ultrazvok in mehansko napravo za 
masažo srca, kar pa skupaj znese 
20 do 30 tisoč evrov. 

Štefka Sem
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Aktualno, Iz občin

OBČINSKI SVET REČICA OB SAVINJI

Stanovanje v Hranilnici še 
vedno naprodaj

Občina Rečica ob Savinji je pri 
prenovi objekta, tako imenova-
ne Hranilnice, ki ga je pred leti ku-
pila od Zgornjesavinjske kmetij-
ske zadruge Mozirje, uredila tudi 
podstrešne stanovanjske prosto-
re do tretje faze. Gre za dve stano-
vanji, ki ju je občina na podlagi ce-
nitve konec lanskega leta prodaja-
la po metodi javnega zbiranja po-
nudb za 60 tisoč evrov. 

Ker prostori po prvem razpisu ni-

so bili prodani, je župan Vinko Je-
raj na aprilski seji občinskega sve-
ta svetnikom predlagal, da se ce-
na s prvotne, ki je znašala 60 ti-
soč evrov, zniža za 5.000 evrov. 
Po krajši razpravi je občinski svet 
sprejel sklep, da je izklicna cena za 
omenjene prostore v drugem po-
skusu prodaje 55 tisoč evrov, na-
čin prodaje pa ostaja enak kot prej, 
to je z javnim zbiranjem ponudb.

Marija Lebar

SE JE PONOVILA LANSKA HLADNA ZGODBA?

Po zadnji zmrzali prizadeto sadno drevje, poljščine in vrtnine 

Manjša drevesa so lastniki glede na opozorila pred ohladitvijo predhodno 
zaščitili. (Foto: Igor Solar)

Prejšnji četrtek in petek, 20. in 
21. aprila, so se temperature v jut-
ranjih urah spustile pod ničlo sko-
raj po vsej Sloveniji. Hladna fron-
ta ni prizanesla niti našemu ob-
močju. V Zadrečki dolini so name-
rili tudi do - 3 °C. Na Solčavskem 
je v četrtek zapadlo kar do 10 cm 
snega. Tudi lani je konec aprila 
podobno mrzlo vreme prizadelo 
pridelke. Kaže, da so bile ponov-
no manj prizadete višje lege, kjer 
je bilo vetrovno in se zato vlaga ni 
mogla zadržati.

OPAZNE POŠKODBE NA 
KROMPIRJU

Mrzlo vreme je napravilo precej 
škode, vendar te še ni mogoče oce-
niti, pravi Štefka Goltnik z mozirske 
izpostave Kmetijsko gozdarskega 
zavoda Celje. Ker so bile tempera-

Kot po prvih informacijah oce-
njuje predsednik Sadjarskega 
društva Franca Praprotnika Mozir-
je Alojz Plaznik, so bili bolj priza-
deti nižinski kraji našega območja, 
saj je drevje tukaj tudi prej zacvete-
lo. Zlasti je škoda velika na češnjah 
in breskvah in na vinski trti. Priza-
dete je približno 30 odstotkov vin-
ske trte, med tem ko je bil lanski iz-
pad pridelka grozdja prepolovljen. 

V Mozirskem gaju, kjer je bilo od 
-3 do - 4 °C, škode na tulipanih in 
mačehah, ki bodo v največjem cve-
tenju ob odprtju letošnje sezone, ni 
bilo. Predsednik Ekološko hortikul-
turnega društva Mozirski gaj Dar-
ko Bele pravi, da je to cvetje bolj 
odporno na hladno vreme in bo 
med prazniki razveseljevalo obi-
skovalce. 

Marija Lebar

ture v marcu visoke, so bili nekate-
ri posevki v fazi kalitve, nekateri pa 
že kar veliki. »Od mraza je bila priza-
deta predvsem zelenjava, če ni bila 
pokrita. Izjema so nekatere odpor-

nejše vrste, kot je grah. Zaradi zmr-
zali je trpel predvsem zgodnji krom-
pir, vendar se ta obraste. Žitarice ni-
so bile ogrožene, koruzo pa se bo 
šele začelo sejati v teh dneh.«

NAZARSKI SVETNIKI DALI SOGLASJE K SPREMEMBI CEN

Višja cena omrežnine za odvajanje odpadne vode

Andrej Ermenc: »Spremenjene 
cene bodo veljale od takrat, ko 

jih bo potrdilo vseh pet občinskih 
svetov.« (Foto: Marija Lebar)

Direktor Javnega podjetja Ko-
munala Mozirje Andrej Ermenc je 
nazarskim svetnikom na aprilski 
seji občinskega sveta predstavil 
poročilo o poslovanju in elabora-
te za izvajanje oskrbe s pitno vo-
do ter odvajanje in čiščenje komu-
nalne odpadne vode. Komunala je 
predlagala manjši dvig cene ene 
omrežnine in pocenitev druge ter 
podražitev storitve pri odvajanju 
odpadne vode. Dvig naj bi na po-
ložnici pri povprečni porabi vode 
pomenil okoli 75 centov mesečno.

OMREŽNINA SE VRAČA OBČINI 
Kot je v poročilu o lanskem po-

slovanju pojasnil Ermenc, vodni viri 
v občini Nazarje niso problematični 
ne po kakovosti ne po količini. Veliko 
težavo je predstavljala centralna či-
stilna naprava v Lokah, ki praktično 
ni več delovala. Prenovljena napra-
va, za katero so sredstva združile tri 
občine in bo letos pričela poskusno 
delovati, bo to težavo odpravila. 

Pri predstavitvi elaboratov o obli-
kovanju cen je pojasnil, da so cene 
za posamezno javno službo obli-
kovane iz dveh delov, in sicer iz ce-
ne za izvajanje storitve in iz omre-
žnine. Slednja predstavlja vir, ki ga 

občina zaračunava Komunali in 
nato iz tega vira krije investicije v 
infrastrukturo. Poročevalec je dejal, 
da se na segmentu oskrbe z vodo 
predlaga povišanje omrežnine za 
7 %, pri odvajanju odpadne vode 
povišanje storitve za nekaj več kot 
18 % in pri čiščenju odpadne vode 
znižanje omrežnine za skoraj 6 %. 

POLOŽNICE ZA MARSIKATEREGA 
OBČANA VISOK STROŠEK

Dvigu cene je nasprotoval sve-
tnik Milan Martinović, ki je dejal, da 

je za prebivalce večstanovanjskih 
objektov položnica že sedaj visoka. 
Ermenc je menil, da tudi marsikate-
ri občan v individualnih hišah težko 
plačuje omenjene zneske, vendar 
so ti izračunani v skladu z vladno 
uredbo. Predsednik odbora za go-
spodarstvo Boštjan Cigale je pove-
dal, da je potrebno slediti spremem-
bam omrežnine, saj se sredstva vla-
gajo v izboljšanje infrastrukture. 

Svetniki so izglasovali, da se stri-
njajo s povišanjem in tudi zniža-
njem cen omrežnine in storitve pri 
odvajanju in čiščenju odpadne ko-
munalne vode. Ermenc je ob tem 
še pojasnil, da bodo spremembe 
cen veljale potem, ko jih bodo potr-
dili občinski sveti v vseh petih obči-
nah naše doline, kjer javno službo 
opravlja Komunala Mozirje.

Marija Lebar
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Politika, Iz občin

OBČINSKI SVET SOLČAVA

Komunalno takso bi letos lahko pobiral 
občinski režijski obrat

V Solčavi že nekaj let teče debata o namenu 
porabe komunalne takse, ki jo je ob vstopu v Lo-
garsko dolino doslej pobiralo podjetje Logarska 
dolina d. o. o.. V zvezi s tem je konec lanskega 
leta začelo z nadzorom Računsko sodišče, ki še 
ni izdalo mnenja. 

Na aprilski seji občinskega sveta je županja 
Katarina Prelesnik svetnikom predstavila in v 
sprejem ponudila odlok o spremembah in do-

polnitvah odloka o komunalni taksi v občini. Sve-
tniki so odlok potrdili. Sklenili so še, da bi poslej 
komunalno takso na vstopu v Logarsko dolino 
s soglasjem lastnikov tamkajšnjih zemljišč lah-
ko pobiral občinski režijski obrat. Sprejeli so tudi 
sklep, da pridobijo še mnenje odvetnika o tem, 
za kaj bi se lahko vstopnina oziroma taksa po 
sedaj obstoječih aktih lahko uporabljala.

Marija Lebar

REGIONALNI ODBOR SLOVENSKE ŽENSKE ZVEZE PRI SLS ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

Lilijano Rakun izvolili za novo predsednico
Članice Regionalnega odbora Slovenske 

ženske zveze (SŽZ) pri Slovenski ljudski stranki 
Zgornje Savinjske doline so se zbrale na sreča-
nju v Šport centru Prodnik v Juvanju. Po pregle-
du dela, ki ga je podala dosedanja predsednica 
Mateja Brlec Suhodolnik, in po novih načrtih iz 
ust novoizvoljene predsednice Lilijane Rakun, ki 
je tudi podpredsednica SŽZ pri SLS, se je z zgod-
bo o uspehu predstavila Tatjana Štancar.

USPEŠNO DESETLETJE VODSTVA MATEJE 
BRLEC SUHADOLNIK

O preteklem delu je spregovorila Mateja Br-
lec Suhodolnik. Gre za desetletje njenega pred-
sednikovanja med članicami SLS v Zgornji Sa-
vinjski dolini. Pobudnica delovanja je bila po-
kojna Mimica Prodnik, njene ideje in vsebine ži-
vijo in se dograjujejo naprej, je povedala Brlec 
Suhodolnikova. Aktivnosti članic v domu osta-
relih, med šolarji, s socialno ogroženimi, s Ka-
ritas, v materinskem domu in z društvom So-
žitje, so prinesle spremembe, ki so vsem v za-
dovoljstvo. 

Ob končanju mandata se je zahvalila za de-
lo in podporo članicam, pevkam v sestavu Li-
pa, Jakobu Presečniku ter drugim sodelujočim. 
Srečanje je vodila Jožica Bezovnik, ki se je do-
sedanji predsednici za delo zahvalila s skrom-
nim darilom in jo povabila k sodelovanju tudi 
v prihodnje.

NOVA PREDSEDNICA 
LILIJANA RAKUN

Po imenovanju upravnega odbora so soglas-
no izvolili novo predsednico Lilijano Rakun, ki je 
tudi podpredsednica SŽZ pri SLS. Rakunova je 
predstavila svoj program dela, ki nadaljuje in do-
polnjuje dosedanje delovanje. Ob tem je pouda-
rila, da je število članic v Zgornji Savinjski doli-
ni višje kot drugod po Sloveniji, kar daje moč za 
nove podvige. 

Ob dogodku so zapele Ljudske pevke Lipa, 
kot gostje pa so spregovorili nekdanji poslanec 
Jakob Presečnik, predsednik rečiškega občin-
skega odbora SLS Janko Žuntar in predsednik 
OO SLS Mozirje Roman Čretnik.

ZGODBA O USPEHU
V nadaljevanju je sledila zgodba o uspehu. 

Tatjana Štancar iz Šmartnega ob Paki, profe-
sorica zgodovine in geografije, ki je pred 14 le-
ti poučevala na OŠ Rečica ob Savinji, je prisot-
nim povedala, kako je postala uspešna v kme-
tovanju na ekološki kmetiji Potočnik Poprask. 
Ko se je Štancarjeva pred 13 leti priženila na že 
takrat ekološko kmetijo, sta se z možem odlo-

čila, da bosta nadaljevala v tej smeri. Kot ma-
ti treh sinov in gospodinja je danes tudi pod-
jetnica. 

S pomočjo družine uspešno posluje na kme-
tiji šestih hektarjev, kjer je razen enega ostala 
zemlja neprimerna za obdelovanje. Mož dela se-
zonsko pozimi, Tatjana pa ne bi več zamenjala 
kmetovanja s službo profesorice. Zadovoljna je, 
da lahko na tak način delovanja daje kar najbolj-
šo popotnico za življenje tudi svojim sinovom.

DELO IN GOSPODINJENJE URAVNAVA S 
SRCEM 

Na kmetiji imajo šest krav dojilj, sicer pa 
se Štancarjeva ukvarja s peko peciva in pri-

pravo marmelad ter sirupov. Še vedno je v 
njej pedagoška žilica, ki jo oživlja z naravo-
slovnimi dnevi, tečaji in predavanji na kmeti-
ji. Sprva ni bilo lahko, a danes seštevek dela 
in delovanja nudi preživetje celi družini, hkra-
ti pa so vsi zadovoljni, saj se lahko delo pri-
lagaja družini. 

Njeni izdelki so na voljo v petih trgovinah 
po Sloveniji, ki jih je skrbno izbrala. Poznajo jo 
med drugim v Kamniku in na Bledu, poveda-
la pa je, da ponudbe noče širiti, saj je med dru-
gim pomembno tudi to, da ne greš preko svo-
jih zmožnosti. Tega, da se pri nas ničesar ne da 
in ne splača, Štancerjeva noče poslušati. Z dru-
žino je dokazala, da sta želja in pogum za de-
lo lahko pot do uresničevanja mladostnih in od-
raslih vizij.

Slavica Tesovnik

Dosedanja predsednica Mateja Brlec Suhodolnik (stoji levo) je povzela desetletno delovanje, 
ekološka kmetovalka Tatjana Štancar (levo spredaj) je povedala svojo zgodbo o uspehu, novoizvoljena 

predsednica Lilijana Rakun (desno spredaj) pa je prisotnim podala nov program dela. 
(Foto: Slavica Tesovnik)
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OBČINSKI SVET LUČE

Nadzorni odbor ima 
novo članico

Na aprilski seji so lučki občinski svetniki potr-
dili imenovanje nove članice nadzornega odbo-
ra občine Luče. To je postala Alenka Kos. Dose-
danja članica Maja Peklaj je iz osebnih razlogov 
podala odstopno izjavo. 

Pristojna komisija za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja je obravnavala predlog 
imenovanja novega člana oziroma članice nad-
zornega odbora. Kot je na seji občinskega sveta 
poročal predsednik komisije Slavko Robnik, ima 
kandidatka Alenka Kos, ki jo predlagajo občin-
skemu svetu v potrditev, za imenovanje vse pot-
rebne kompetence, se je pa tudi strinjala s kan-
didaturo. Občinski svetniki na predlog niso ime-
li pripomb. S sklepom so potrdili novo članico.

Marija Lebar

KMETIJSKA ZADRUGA ŠALEŠKA DOLINA  

Nakup trgovine 
v Lučah je bila 

pravilna odločitev
Šaleška kmetijska zadruga je lani na dražbi 

odkupila železnino v Lučah. Kot je na nedavnem 
občnem zboru članov povedal direktor zadru-
ge Ivan Drev, se je odločitev izkazala za dobro, 
saj je poslovanje trgovine uspešno, sodelovanje 
s krajani oziroma kupci pa odlično. V investici-
jo so sprva vložili 230 tisoč evrov, že letos pa so 
zaradi zagotavljanja celovite ponudbe pristopili 
k širjenju prostorov.

Zelo uspešno deluje tudi trgovsko poslovni 
center SAŠA v Nazarjah. Več o tem in o lansko-
letnem poslovanju zadruge ter o dogajanju na 
občnem zboru bomo poročali v naslednji števil-
ki Savinjskih novic.

Marija Lebar

OBČINA NAZARJE

Prenovljena cesta v Potoku bo omogočala varen promet

Dela na rekonstrukciji ceste potekajo intenzivno 
(Foto: SB)

Na cesti skozi Potok v teh dneh podjetje Sa-
mo Ribežl s. p. izvaja obnovitvena dela. Gre za 
del ceste, ki je izredno ozek in so se na njem že 
dogajale prometne nesreče. Prav zato je na tem 
odseku pred časom občina namestila prometne 
znake za prepoved prometa. Ti zaradi prenovlje-
ne in razširjene ceste sedaj ne bodo več potreb-
ni in jih bodo odstranili.

TEŽAVE ZARADI PREOZKE CESTE
Krajani Potoka so že večkrat izpostavili te-

žave, ki jih pri vsakdanjem življenju povzroča 
preozka cesta v določenem delu naselja. Ces-
ta je široka dva metra, omejuje jo na eni stra-
ni visok betonski podporni zid, na drugi stra-
ni pa strma brežina Mostnega grabna, kjer je 
že prišlo do zdrsa kombiniranega vozila. Ob-
čina je zato v postavki proračuna za vzdrže-
vanje občinskih cest za letos predvidela širi-
tev omenjene ceste in obnovo cestišča. Pre-
nova bo potekala po segmentih, trenutno se 
ureja drugi odsek ceste.

CESTA BO POSLEJ OMOGOČALA NORMALEN 
PROMET 

V sklopu sedanjega projekta bodo tako 
odstranili obstoječi povozni del cestišča, ki je že 

dotrajan in razpokan. Cesta bo razširjena na tri 
metre. Uredili bodo spodnji ustroj, vstavili žele-
zno armaturo in vlili betonsko ploščo na najbolj 

kritičnem odseku v dolžini 44 metrov. Namestili 
bodo tudi varovalno cestno ograjo. Tako rekon-
struirana cesta bo omogočala normalen pro-
met in dostop gasilskih in reševalnih ter drugih 
intervencijskih vozil do vsake hiše na območju. 
V prihodnje občina načrtuje še nadaljevanje pre-
nove na tej cesti.

Marija Lebar

SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA, OBČINSKI ODBOR LUČE

Srečanja privabljajo nove simpatizerje 
in člane

Predsednik Niko Bezovnik je podal plan dela za 
tekoče leto. (Foto: Marija Šukalo)

Občinski odbor SDS Luče se je zbral na pred-
kongresni in letni konferenci. Predsednik odbo-
ra Niko Bezovnik je člane seznanil z delom v pre-
teklem letu in podal plan dela za to. 

Med drugim je povedal, da so sledili smer-
nicam stranke in opravili zastavljene naloge. 
V veliko pomoč so bili pri organizaciji družin-
skega dneva v Solčavi in srečanja v Novi Štifti. 
Slednji po njegovem mnenju sodi med vrhun-
ce preteklega leta. Glavni organizator in gosti-
telj Boštjan Rihter je namreč za omenjeno sre-
čanje prejel priznanje stranke za posebne do-
sežke. Takšna srečanja, kot je bilo v Novi Šti-
fti, po Bezovnikovem mnenju privabljajo nove 
simpatizerje in člane, kar se je izkazalo tudi v 
Lučah, saj se jim je v preteklem letu članstvo 
povečalo. 

Ker je pred stranko kongres, so obravnava-
li tudi kongresne dokumente. Te jim je predsta-
vila poslanka Nada Brinovšek. Resolucija, ki je 
temeljni dokument letošnjega kongresa, zago-
varja osnovne vrednote in stališča stranke. Eno 
glavnih sporočil je nedvomno, da Slovenska de-

mokratska stranka zagovarja, da so državljani 
med seboj enakovredni, in želi odpraviti drugo-
razrednost. 

Marija Šukalo



Savinjske novice št. 17, 28. april 20178

Ljudje in dogodki, Iz občin, Organizacije

NADA BRINOVŠEK, IME MESECA MARCA

Poslanka SDS in predsednica Ženskega odbora stranke

Poslanka SDS Nada Brinovšek je v tem mandatu 
edina predstavnice Zgornje Savinjske doline v 
državnem zboru. Deluje v številnih odborih, od 
marca je tudi predsednica Ženskega odbora 

stranke. 

Nado Brinovšek so bralke in bralci Savinj-
skih novic izbrali za ime meseca marca v Zgor-
nji Savinjski dolini. Je poslanka SDS, v marcu 
na 7. kongresu Ženskega odbora stranke pa je 
bila s soglasno podporo delegatk izvoljena za 
predsednico. Mozirjanka v državnem zboru de-
luje v odborih za finance in monetarno politiko, 
za izobraževanje, znanost, šport in mladino, za 
notranje zadeve, javno upravo in lokalno samo-
upravo in za zdravstvo. Zavzema se za pravice 
žensk in otrok, za izboljšanje razmer v zdravstvu 
ter opozarja na problematiko Zgornje Savinjske 
doline in njenih občanov.

OD DIREKTORICE OBČINSKE UPRAVE DO 
POSLANKE

Specialistka javne uprave je 15 let vodila ob-
činsko upravo Občine Mozirje. Pravi, da ima na 
to obdobje zelo lepe spomine, da se je veliko na-
učila in imela priložnost spoznati različne ljudi. 

Leta 2014 je na pobudo občinskega odbora 
stranke prvič kandidirala za poslanko v držav-
nem zboru in bila tudi izvoljena, v tem mandatu 
kot edina predstavnica doline. Že več kot 20 let 
je ponosna članica SDS, ki ji nikoli ni bilo vseeno, 
kaj se dogaja v njenem domačem in širšem oko-
lju. Venomer čuti željo po nečem novem in vo-
ljo do premikov na bolje. Njen program poudarja 

svobodo kot osnovno pravico, človeško dosto-
janstvo, pravičnost, domoljubnost ter pozitiven 
odnos do okolja. 

SOGLASNO IZVOLJENA ZA PREDSEDNICO 
ŽENSKEGA ODBORA SDS

Brinovškova je bila v marcu na 7. kongresu 
Ženskega odbora SDS s soglasno podporo iz-
voljena za novo predsednico. Verjame, da bo s 
sodelovanjem in pomočjo ostalih članic tudi na 
tej funkciji uspela narediti premik naprej pri kre-
pitev programskih izhodišč. Med cilji ženskega 
odbora je ohranitev prave slovenske tradicional-
ne družine ter ohranitev slovenskih vrednot, kul-
ture in jezika. 

OPOZARJA NA PROBLEMATIKO DOLINE IN 
OBČANOV

Poudarja, da v SDS nenehno opozarjajo na 
nepravilnosti in podajajo predloge za izboljša-
ve, sama pa preko poslanske skupine opozarja 
na problematiko doline in občanov. Z občinskimi 
odbori se zavzema za reševanje perečih vpra-
šanj s področja kmetijske politike, poplavne var-
nosti, turizma in sociale. Nasprotovali so predvi-
deni mreži urgentnih centrov, ki bi za prebivalce 
naše doline prinesla bistveno poslabšanje. 

Barbara Rozoničnik

PROJEKT STAREJŠI ZA STAREJŠE V OBČINI GORNJI GRAD

Plan krepko presegli, osamljenost velik problem

Karlina Mermal je povzela delo prostovoljcev 
dveh društev v projektu Starejši za starejše. 
(Foto: Štefka Sem)

Koordinatorka projekta Starejši za starejše v 
Društvu upokojencev Gornji Grad Karlina Mer-
mal je o delu gornjegrajskih in bočkih prosto-
voljcev poročala županu Stanku Ogradiju in 
občinskim svetnikom. V Gornjem Gradu in No-
vi Štifti je 297 oseb starejših nad 69 let, v Boč-
ni sto. Prostovoljci so vsaj enkrat obiskali vsa-
kega od njih, nekateri pa ob obisku odklonijo 
sodelovanje, saj menijo, da njihove pomoči še 
ne potrebujejo.

KREPKO PRESEŽENI PLANI
Štirje prostovoljci v Bočni so plan presegli za 

polovico, deset prostovoljcev v Gornjem Gradu 
za štirideset odstotkov. Precej starejših je na-
mreč takšnih, ki se veselijo ponovnih obiskov, 
ker so osamljeni. Nekaterim so tudi nudili po-
moč. Je pa pomoč možna v obliki dostave iz tr-
govine, prevozi k zdravniku, v lekarno, posredo-
vanje pri nabavi medicinskih pripomočkov …

STAREJŠI POTREBUJEJO 
DRUŽENJE

V kolikor je potrebno, prostovoljci posreduje-
jo potrebe ljudi na center za socialno delo, so-

delujejo tudi s Karitas in Rdečim križem, v koli-
kor pri posameznikih zaznajo potrebe. Še ved-
no pa po besedah Mermalove večina najbolj ce-
ni druženje, saj je osamljenosti med starejšimi 
velika. Srečujejo se tudi s primeri nasilja, k sre-
či le-teh ni veliko.

DELO JIH BOGATI, 
NE BREMENI

Prostovoljci se preko leta izobražujejo in obi-
skujejo različna predavanja. Podrobneje so se 
seznanili z oblikami nasilja nad starejšimi, la-
ni so se izobraževali na temo demence, kako 
jo prepoznavati in kako pomagati. Sta pa obe 
društveni koordinatorki, Mermalova in Ana Rop, 
zagotovili, da jih prostovoljno delo bogati in jim 
ni v breme.

Štefka Sem
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LOVSKA DRUŽINA GORNJI GRAD

Zadovoljni glede 
pomladka

Predsednik Ludvik Miklavc je 
dejal, da bodo 70-letnico družine 
primerno obeležili. (Foto: ST) 

Delovno predsedstvo gornje-
grajske lovske družine je s priso-
tnimi na občnem zboru potrdilo 
nov plan dela predsednika društva 
Ludvika Miklavca. Pred tem so pris-
luhnili poročevalcem, ki so izrisali 
sliko lanskoletnega delovanja. 

Letos imajo šest mladih priprav-
nikov, med 82 člani pa je 15 mlaj-
ših od 40 let. Sedem članov je pre-
jelo priznanje za 40 let članstva, 

Rafko Potočnik in Janez Štiglic pa 
sta prejela priznanji za 50 let član-
stva. 

Predsednik Ludvik Miklavc je iz-
postavil nezadovoljivo udeležbo 
na skupnih lovih ter nova pravila 
in poslovnik. Za tekoče leto imajo 
v planu vzdrževanje objektov in za-
menjavo kritine na lovskem domu 
v Zagradišču. 70-letnico družine 
pa bodo primerno obeležili. 

Lani so opravili 2.000 delovnih 
ur v lovišču, najvišji je bil odstrel sr-
njadi. Junija so postavili razstavo 
na Menini, pohvale za delo pa so 
bili deležni oskrbniki lovskih koč. 
Boštjan Rihter je izpostavil pro-
blem izginotja jagenjčkov. Sum o 
dejavnosti šakala je ostal v zraku, 
tako kot trije tisočaki škode. 

Predstavnik Lovske zveze Slove-
nije Avgust Reberšak je izrekel po-
hvalo za veliko število opravljenih 
delovnih ur in dodal, da vse član-
stvo opravi nekje milijon ur letno. 
Prisotnost predstavnikov drugih lo-
vskih družin je opazil kot dobro so-
delovanje tudi gornjegrajski župan 
Stanko Ogradi.

Slavica Tesovnik

TURISTIČNO DRUŠTVO MOZIRJE

Ob jubileju se bo zvrstila vrsta 
prireditev

Predsednik Andrej Klemenak 
je predstavil aktivnosti, ki 

jih pripravljajo ob 125-letnici 
delovanja. (Foto: BK)

Člani mozirskega turistične-
ga društva so v večnamenski so-
bi mozirskega kulturnega doma 
opravili letno konferenco. Predse-
dnik društva Andrej Klemenak je 
prisotne seznanil z mnogimi ak-
tivnostmi preteklega leta in podal 
smernice za delo v letošnjem, ki je 
zanje jubilejno.

Pred društvom je 125-letnica de-
lovanja. V Mozirskem gaju 12. ma-
ja pričakujejo domačine in mno-
ge goste, tudi predsednika Turistič-
ne zveze Slovenije Petra Misja. Pra-
znovanje z nazivom Dnevi turizma 
v Mozirju bo z organizacijo priredi-
tev trajalo od 10. do 12. maja.

Lani januarja so člani društva 
sodelovali na sejmu Alpe Adria, 
svoje delovanje in občino so 
predstavili v akciji Turizmu poma-
ga lastna glava. Organizirali so 
spomladansko čistilno akcijo in ob 
praznovanju občinskega prazni-
ka pomagali pri organizaciji poho-
da. Podali so se na ogled Romuni-
je, obiskali somišljenike v Gornjem 
Gradu in pripravili dva pohoda. 

Zaključek ocenjevanja ureje-
nosti objektov širom občine s po-
delitvijo najlepše urejenih stano-
vanjskih hiš je bil ob dnevu turizma 
konec septembra v Mozirskem ga-
ju. Pred božičem so se podali še na 
Madžarsko.

S podobnim tempom delujejo tu-
di v tem letu. Udeležili so se že sej-
ma v Ljubljani, v sklopu Turistične 

zveze Slovenije se bodo predstavi-
li v Gornji Radgoni. Šolski podmla-
dek se je letos lotil furmanstva in se 
s festivala vrnil s srebrnim prizna-
njem. Tradicionalnega ocenjeva-
nja, zavoljo večih prireditev ob jubi-
leju, letos ne bo. 

Maja bodo obiskali Bolgarijo, je-
seni že načrtujejo izlet v Karlovac, 
pred božičem pa obisk Dunaja in 
Bratislave.

Benjamin Kanjir

OBČINSKI SVET LJUBNO

Svetniki potrdili spremembe odloka o plovbnem režimu 
na Savinji 

Občina Ljubno si že nekaj časa 
prizadeva, da bi z ustreznimi pred-
pisi uredila sobivanje športnih ve-
slačev, ribičev in ostalih rekreativ-
nih deležnikov ter dejavnosti na re-
ki Savinji. Kot je na zadnji seji ob-
činskega sveta poročal v. d. direk-
torja občinske uprave Radenko Te-
šanović, so sedaj pripravili odlok o 
spremembah in dopolnilih odloka 

o določitvi plovbnega režima na re-
ki Savinji v občini Ljubno. 

Tešanović je pojasnil, je občina 
prejela dopis in navodila od direk-
torata za letalski in pomorski pro-
met na infrastrukturnem ministr-
stvu. V dopisu direktorat občino 
poziva k ureditvi položaja, ki je nas-
tal po sprejetju odloka o plovbnem 
režimu pred časom na občinskem 

svetu. Zadevo je potrebno urediti z 
vsemi deležniki oziroma sosednji-
mi občinami. 

SPREMEMBE USKLAJENE Z 
OBČINO LUČE 

Občina je pripravila sestanek s 
predstavniki Občine Luče, na ka-
terem so se dogovorili glede ure-
ditve problema plovbe na odseku 
med občinskima mejama in de-
janskim mestom, od koder je na 
ljubenski strani dovoljena plovba, 
to je Grudnska žaga. V skladu z do-
govorom so pripravili predlog odlo-
ka o spremembah odloka o določi-
tvi plovbnega režima na reki Savi-
nji v občini Ljubno. S tem je odprav-

ljena vrzel, ki je nastala glede ob-
močja na Savinji od lučke meje do 
Grudnske žage, na katerem plov-
ba v prejšnjem odloku ni bila defi-
nirana. 

Ker gre za manjše spremem-
be, je župan Franjo Naraločnik 
predlagal, da občinski svet to toč-
ko obravnava po skrajšanem po-
stopku. Svetniki so predlog spreje-
li in predlagani odlok potrdili. Veza-
no na ta odlok so potrdili posledič-
ne spremembe pravilnika o načinu 
in pogojih vzdrževanja plovbnega 
območja in upravljanja vstopno iz-
stopnih mest na reki Savinji v obči-
ni Ljubno.

Marija Lebar 
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ZAKLJUČEK 12. BRALNE ZNAČKE ZGORNJESAVINJČANI S KNJIGO V ROKI

Gostili pevca skupine Mi2

Tone Kregar (levo) in Jernej Dirnbek sta zbranim pripravila zabaven večer, 
poln poezije in glasbe. (Foto: Tatiana Golob)

Prejemniki bralne značke so lahko prevzeli knjižne nagrade in priznanja v 
mozirski galeriji. (Foto: Tatiana Golob)

V Osrednji knjižnici Mozirje so 
pripravili že 12. slovesen zaklju-
ček bralne značke za odrasle. K 
prazničnemu vzdušju sta veliko 
prispevala gosta večera Tone Kre-
gar in Jernej Dirnbek, poznana 
pevca in avtorja besedil pri sloven-
ski rock skupini Mi2.

Konec aprila praznujemo sve-
tovni dan knjige, ob zaključku 12. 
bralne značke za odrasle Zgornje-
savinjčani s knjigo v roki pa bi lah-
ko rekli, da so v knjižnici praznova-
li zgornjesavinjski dan knjige. Pro-
jekt je v teh letih močno povezal 
knjižničarje in bralce iz vse doline. 

Tokrat je knjige s seznama prebira-
lo kar 133 članov knjižnice, kar je 
največ do sedaj.

NASTOPILA ČLANA GLASBENE 
SKUPINE MI2

V goste so povabili frontmena 
priljubljene slovenske glasbene za-
sedbe Mi2, Toneta Kregarja in Jer-
neja Dirnbeka. Slednji je ustanovni 
član skupine, avtor besedil, pevec 
in kitarist. Kregar je sicer zgodovi-
nar in direktor Muzeja novejše zgo-
dovine Celje, širši javnosti pa poz-
nan kot avtor besedil in pevec sku-
pine. Dirnbek se je v tej sezoni bral-

ne značke predstavil tudi kot pisa-
telj, saj je bil njegov romaneskni 
prvenec Pevci pozabljenih pesmi 
uvrščen na bralni seznam.

Prireditev, ki je privabila številno 
občinstvo, se je pričela z glasbeno 
literarnim nastopom gostov v dvo-
rani mozirskega kulturnega doma. 
Gosta sta prepevala skladbe skupi-
ne Mi2 v akustični izvedbi in prebi-
rala pesmi, ki sta jih objavila v dveh 
knjižnih izdajah Mi2 pišema poezi-
je, Bori jih pa riše ter Mi2: pesma-
rica. S svojim nastopom sta prep-
ričala občinstvo, da je nadaljevalo 
druženje ob pogostitvi v mozirski 
galeriji, kjer so prejemniki bralne 
značke lahko prevzeli knjižne na-
grade ter priznanja.

ZALOŽBE IN KNJIGARNE 
DAROVALE KNJIŽNE NAGRADE
V nagovoru je direktorica Osre-

dnje knjižnice Mozirje Petra Širko 
Poljanšek povedala, da je v sode-
lovanju moč, kar so letos dokazale 
tudi nekatere slovenske založbe in 
knjigarne, s katerimi sodelujejo pri 
nakupu knjig za projekt bralne znač-
ke. Prijazno so se odzvale prošnji za 
donacije in darovale knjižne nagra-
de za prejemnike priznanj.

Branje kakovostnih knjig in to-
vrstni zaključki bralne značke so 
vabilo za ljubitelje dobrih knjig, da 
se tudi v naslednji sezoni pridruži-
jo projektu, katerega slovesen za-
ključek bo ponovno praznik knjige.

Roman Mežnar

SAMOSTOJNA RAZSTAVA ERNE ČOPAR IZ MOZIRJA

Ne le s čopičem, ustvarja tudi s šivalno iglo

Razstavljavko Erno Čopar je prišel na otvoritev samostojne razstave 
pozdravit tudi akademski slikar Stojan Knežević. (Foto: Benjamin Kanjir)

V hotelu Benda v Lokah pri Mo-
zirju je domačinka Erna Čopar prip-
ravila drugo samostojno razstavo. 
Ustvarjalko in njena dela je prišlo 
pogledat lepo število domačinov, 
pa tudi slikarskih kolegic od dru-
god.

Erna je svoja dela prvič postavi-
la na ogled sredi avgusta lani, ko je 
razstavljala v prostorih polzelske-
ga gradu Komenda. Ohrabrena s 
pohvalami občudovalcev ustvarje-
nih del in kritiko se je odločila, da 
svoje delo predstavi tudi v doma-
čem kraju. Gostoljubje so ji ponudi-
li v hotelu Benda, kjer se v zadnjih 
mesecih izredno trudijo z organi-
zacijo najrazličnejših kulturnih pri-
reditev, razstav, predstavitev in po-
dobnega. 

ra predvsem med domačimi žival-
mi, med motivi pokrajine in objek-
tov v njej. 

Zelo uspešna je pri slikanju s ši-
valno iglo šivalnega stroja. Težko 
je celo razločiti, ali je slika nastala 
s čopičem ali barvno nitjo. Ob tem 
Repenšek opaža njeno prepričlji-
vost in enkratnost.

Iskanje vedno novih motivov in 
tehnik, s katerimi bi jih »naslika-
la«, Čoparjeva nadgrajuje v Dru-
štvu Gal in kot članica KUD Pol-
zela, sekcije likovnikov. Kolegi iz 
obeh društev so jo prišli pozdra-
vit. Otvoritev so obogatili člani 
skupine Sinaj s petjem in KUD 
STOPinJE z Ivano Žvipelj z reciti-
ranjem.

Benjamin Kanjir

Likovni pedagog Jure Repen-
šek je pohvalil ustvarjalko, ki vedno 
znova išče nove pristope, nove teh-

nike in ob ustvarjenem nikoli ni ta-
ko zadovoljna, da ne bi razmišlja-
la o naslednjih korakih. Motive izbi-
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V GORNJEM GRADU SO IGRALI ZA NOVE ZVONOVE

Tudi tokrat navdušila izjemna sopranistka Mojca Bitenc

Od leve: voditeljica prireditve Sara Gluk, predsednica godbe Fanika 
Strašek, župnik Ivan Šumljak, celjski škof msgr. dr. Stanislav Lipovšek in 

župan Stanko Ogradi (foto: Jože Miklavc)

Godba Zgornje Savinjske do-
line pod vodstvom Tomaža Pod-
lesnika je v Gornjem Gradu prire-
dila dobrodelni koncert za naba-
vo štirih novih zvonov za cerkev 
sv. Mohorja in Fortunata. Nad do-
godkom v katedrali je bil navdu-
šen tudi celjski škof msgr. dr. Sta-
nislav Lipovšek.

POMOČ K NABAVI NOVIH 
ZVONOV

Verniki in ostali obiskovalci so z 
deležem prostovoljnega prispev-
ka darovali k izdelavi novih zvo-
nov, saj so sedanji v slabem sta-
nju. V zvonike so po zaplembi 
zvonov po vojni namestili manj-
še, manj ustrezne, kar je za tako 

Na dobrodelnem koncertu Godbe Zgornje Savinjske doline je zapela operna 
pevka Mojca Bitenc. (Foto: Jože Miklavc)

slaven sakralni biser po mnenju 
mnogih neprimerna rešitev.

Z IZJEMNIM KONCERTOM 
NAVDUŠILI MNOŽICO

Več sto obiskovalcev je z navdu-
šenjem prisluhnilo predstavi, ki so jo 
prireditelji in godba oblikovali v sode-
lovanju s sopranistko Mojco Bitenc iz 

Zgornjih Pobrežij ter klarinetistom Ja-
nezom Mazejem. Zahvalo izvajalcem 
so izrazili tudi župnik Ivan Šumljak in 
župan občine Gornji Grad Stanko Og-
radi. Nastopajoče so povabili na do-
godek letošnjega poletja, ko bodo bla-
goslovili nove zvonove ter jih ob po-
sebnem slavju povlekli v zvonik.

Jože Miklavc

ŠPORT CENTER PRODNIK

Šparglji na sto in en način
Če boste v teh dneh zavili v Prodnikovo go-

stilno v Juvanju, se boste med zares pestro po-
nudbo jedi iz špargljev kar težko odločili. Za za-
četek vam bodo ponudili špargljevo juho, na-
to pa boste lahko izbirali med šparglji na ža-
ru, šparglji s slanino in pikantno omako, ocvrti-
mi šparglji s tatarsko omako, šparglji z jajcem, 

špargljevo rižoto, širokimi rezanci s šparglji, 
svinjskim medaljonom v omaki s šparglji, s 
šparglji polnjenim puranjim zrezkom po du-
najsko in govejim filejem gratiniranim s šparglji 
in gorgonzolo. Za konec se boste lahko poslad-
kali s sladoledom - s šparglji. 

ŠPORT CENTER PRODNIK
Juvanje 1, 3333 Ljubno ob Savinji

Na kulinarično razvajanje se naročite 
na tel. št. 838 10 30 ali 041 752 111 

ali 031 752 111 
www.prodnik.com

DOMAČA EKOLOŠKA PRIDELAVA
Gojenje špargljev zahteva veliko mero zna-

nja, saj je potrebna pravilna izbira in priprava 
zemljišča ter stalna oskrba nasada. Gospodarju 
Prodnikove domačije Ediju Jurjevcu predstavlja 
gojenje špargljev veselje in izziv. Tako šparglje 
kot vso ostalo zelenjavo prideluje na ekološki 
način, brez umetnega pospeševanja rasti, saj 
je trdno prepričan, da takšen pristop glede na 

trend »nazaj k naravi« predstavlja konkurenčno 
prednost dobre gostilne.

PR

Za ljubitelje sladic so pripravili sladoled - 
s šparglji.

Če želite naenkrat poskusiti čim več različnih 
jedi iz špargljev, je najbolje, da naročite ploščo.

Šparglji v Prodnikovi ponudbi so pridelani na 
ekološki način po sistemu celovite domače 

oskrbe.
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MOZIRSKI GAJ

Največji vetrni zvončki v Evropi že pojejo

Vetrni zvončki so izdelani iz petih aluminijastih 
cevi, premera 18 centimetrov. Najdaljša meri 
okoli šest metrov, najkrajša pa slabe štiri. 
(Foto: Benjamin Kanjir)

Pred dvema letoma se je mozirski glasbenik 
Anton Petek z upravljavci Mozirskega gaja pričel 
pogovarjati o postavitvi največjih vetrnih zvončk-
ov v Evropi, po velikosti drugih na svetu. Plod do-
govarjanja so v preteklem tednu postavili med tri 
stare bore, nasproti bivaka Planinskega društva 
Mozirje.

Anton Petek je izdelovalec starih, doma-
čih in preprostih glasbil. Izdeluje tudi vetrne 
zvončke, ki krasijo marsikatero teraso ali so-
bo stanovanjskih hiš. Pred leti je dobil idejo, 
da bi izdelal prav posebne zvončke, ki bi bi-
li postavljeni v Mozirskem gaju. Povezal se 
je z izdelovalci največjih vetrnih zvončkov, ki 
so postavljeni v Ameriškem Ohiu, idejo pa so 

podprli kot dobrodošlo novost tudi v Gaju. 
Projekt je stekel in dobil uresničitev v tednu po 

veliki noči. Vetrni zvončki so izdelani iz petih alu-
minijastih cevi, premera 18 centimetrov. Najdalj-
ša meri okoli šest metrov, najkrajša pa slabe šti-
ri. Uglašene so na tone C, G, A, D in E. Pravi zvok 
dajo, ko se človek postavi pod okroglo ploščo, s 
katero udarja po ceveh. Nastali zvok vpliva zdra-
vilno in blagodejno. 

Benjamin Kanjir

GLASBENA ŠOLA NAZARJE

Zali Gluk zlato 
priznanje na Dnevih 

kitare v Krškem

Zala Gluk iz Glasbene šole Nazarje je na Dnevih 
kitare v Krškem osvojila zlato priznanje. 

(Fotodokumentacija ZG)

V organizaciji Glasbene šole Krško in Društva 
Antonio Torres je 8. in 9. aprila v Krškem poteka-
lo mednarodno kitarsko tekmovanje. Dnevi kita-
re vključujejo solistično in komorno tekmovanje 
kitaristov v različnih starostnih kategorijah. Zala 
Gluk iz Glasbene šole Nazarje je tekmovala v di-
sciplini kitara solo, kategorija 1 in dosegla zavi-
dljivih 95 točk, kar ji je prineslo zlato priznanje in 
2. nagrado. Uspeha se je veselila skupaj z men-
torjem Alenom Garagićem.

Barbara Rozoničnik

MEDNARODNO GLASBENO TEKMOVANJE IN FESTIVAL ZA SOLISTE IN KOMORNE SKUPINE SVIREL 

Učenci Glasbene šole Nazarje ponovno 
posegli po najvišjih mestih

Deja Čerček, Kaja Čopar, Zala Gluk, Ožbej Gluk in Tibor Cemič Krefl (od leve) so z odličnimi rezultati 
potrdili dobro ime Glasbene šole Nazarje. (Foto: Barbara Rozoničnik)

V več krajih severne Primorske je od 31. marca 
do 9. aprila potekal 9. Svirel – mednarodno glas-
beno tekmovanje in festival solistov ter komornih 
skupin. Glasbeni dogodek je en večjih v srednji 
Evropi in največji v Sloveniji. Zelo uspešno se ga je 
udeležilo pet učencev Glasbene šole Nazarje, saj 
so osvojili tri zlata priznanja s prvo nagrado v svo-
ji kategoriji ter dve srebrni priznanji.

DVE SREBRNI PRIZNANJI IN TRI ZLATA S PRVIM 
MESTOM

Na tekmovanju, kjer se je pomerilo rekordnih 
780 tekmovalcev iz 22 držav (Evrope in Azije), 
so Zala Gluk (kitara, disciplina brenkala, katego-
rija A), Kaja Čopar (evfonij, disciplina trobila, ka-
tegorija D) in Tibor Cemič Krefl (rog, disciplina 
trobila, kategorija A) osvojili po 98 točk ter pre-
jeli zlata priznanja in 1. nagrado v svoji kategori-
ji. Mentor Zale je Alen Garagić, Kaji in Tiborju pa 
Stefan Garkov.

Deja Čerček (saksofon, disciplina pihala, ka-
tegorija D) in Ožbej Gluk (klarinet, disciplina pi-
hala, kategorija B) sta osvojila po 90 točk in sre-
brni priznanji. Njun mentor je Bojan Zeme. Za 
klavirsko spremljavo tekmovalcev so poskrbe-
li Urška Babič Kotnik, Milanka Črešnik in Stefan 
Garkov.

SVIREL ODPIRA VRATA GLASBENI 
NADARJENOSTI

Festival ponuja koncertne priložnosti tako 
najperspektivnejšim mladim kot že uveljavlje-
nim glasbenikom. Po krajih severne Primorske 
so potekali trije finalni koncerti tekmovanja, kjer 
so še enkrat nastopili prejemniki prvih nagrad 
po posameznih kategorijah pred častno komisi-
jo. Vsak finalist je prejel denarno nagrado iz fi-
nančnega sklada primorskih občin in kipec Svi-
relček.

Barbara Rozoničnik
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Zgodovina in narodopisje

Piše: Aleksander Videčnik

Heraldika (1)

Heraldika ali grboslovje je po-
možna zgodovinska veda, ki preu-
čuje grbe. Vsa vedenja in znanja, ki 
jih obsega heraldika, zaradi svoje 
obširnosti tvorijo posebno umetno-
stno zgodovinsko vedo.

NEKAJ OSNOVNIH POJMOV
Teoretična heraldika se ukvarja z 

zakoni in pravili vsebine grbov, hkra-
ti pa se ukvarja tudi s samo zgodo-
vino grbov in grboslovja. Praktič-
na heraldika se ukvarja z oblikova-
njem grbov, s heraldično pravilno 
predstavo vseh delov grba, po že 
predpisanih pravilih in zakonih he-
raldične teorije. Heraldično pravo 
obsega pravno podlago za upora-
bo grbov, pečatov, nadzor nad uni-
katnostjo in posest nad njimi.

Heraldika vodi grbe v skladu s 
heraldičnim pravom. Heraldično 
pravo je avtohtono in ni identično z 
avtorskim pravom, kakršno je uve-
ljavljeno v emblemografiji in arhi-
tekturi.

Heraldika tudi poustvarja in 
ustvarja grbe, za kar je nujno po-
znavanje več ved: sfragistike, sfa-
leristike, insigniologije, ikonologi-
je, arhontologije, nobilistike idr. Ob 
tem je nujno poznavanje heraldič-
ne zoologije in heraldične botani-
ke, ker nista identični z naravno zo-
ologijo in naravno botaniko.

In še definicija blazona: blazon 
je strokovna, v »heraldičnem jezi-
ku« izražena besedna predstavitev 
grba. Le blazon ima pomen prav-
no veljavnega dokumenta, med-
tem ko je grb pravzaprav slikovna 
barvna predstavitev blazona. Prav-
no torej grb lahko uveljavljamo le 
z dobrim, strokovno utemeljenim 
blazonom, brez slednjega ga tudi 
ni mogoče pravno ščititi.

ZAKAJ O HERALDIKI
V preteklem obdobju intenziv-

nega delovanja na področju naro-
do- in zgodovinopisja sem se pre-
cej angažiral tudi pri snovanju in 

vzpostavitvi grbov občin, ki so na-
stale z reformo lokalne samoupra-
ve po letu 1994. V sodelovanju s 
slovenskim heraldičnim društvom 
so tako nastali grbi občin Dobje, 
Dobrna, Gornji Grad, Hoče – Sliv-
nica, Kidričevo, Lovrenc na Pohor-
ju, Ljubno, Luče, Majšperk, Mozir-
je, Muta, Nazarje, Podvelka, Polze-
la, Ribnica na Pohorju, Rogatec, 
Solčava, Tabor, Tišina in Velika Po-
lana.

Leta 2012 sem postal častni 
član Heraldičnega in veksilološke-
ga društva Herold Slovenija, kate-
rega poslanstvo je nadaljevanje 

dejavnosti na področju heraldike 
(grboslovja) in veksilologije (zas-
tavoslovja), ki ju je nekoč izvajalo 
društvo Heraldica Slovenica. Dru-
štvo Herold daje pojasnila in navo-
dila v zvezi z istovetnostno simboli-
ko posameznikom, gospodarskim 
organizacijam in družbeno-poli-
tičnim ustanovam ter sodeluje pri 
pripravi zakonodaje na področju 
istovetnostne simbolike.

Leta 2008 sem od predsedni-
ka društva Herold in enega vodil-

nih strokovnjakov na področju gr-
boslovja in zastavoslovja v Slove-
niji Valta F. Jurečiča prejel mapo z 
naslovom Grboslovje – heraldika, 
v kateri je opisal zgodovino heral-
dične umetnosti in pojasnil ključ-
ne pojme. Iz te mape bomo pov-
zeli bistvene informacije ter na-
to predstavili grbe naših lokalnih 
skupnosti.

NASTANEK HERALDIKE
Prvi enostavni grbi so se po-

javili leta 1150, ko se je na ozem-
lju današnje Francije začel gotski 
stil. Čas tega, za heraldiko najpo-

membnejšega sloga, zamejuje-
mo z letnicama 1150 in 1500. He-
raldično simbolična dokumentira-
nost istovetnosti je v svojem bistvu 
torej izvorno gotska barvno slikov-
na sporočilnost.

Osebno (viteško) heraldiko so 
utemeljile križarske vojne od kon-
ca 11. do konca 13. stoletja. V 
prvih 150 letih so si grbe privzema-
li viteški vojščaki sami. Ker so bi-
li grbi likovno preprosti, pismenost 
med ljudstvom pa neznatna, so bi-

li pravno utemeljeni le s kratkim in 
preprostim opisom vsebine, ki jo je 
potrjevalo »ustno izročilo«, na pri-
mer »rdeči križ na srebrnem ščitu«. 
Z likovnim razvojem slikovne vsebi-
ne grbov so postajali tudi opisi zah-
tevnejši.

Ob množičnosti tega pojava je 
nastala potreba po likovnem re-
du na ščitih in urejenosti tega pod-
ročja nasploh, s čimer se je začelo 
razvijati heraldično pravo. Nastala 
je potreba vse to beležiti. Prve za-
pise so urejali v posebne almana-
he imenovane grbovne role. Te so 
kasneje postale pravni temelj za 
viteške turnirje, ki so imeli pomen 
prvih profanih (ne cerkvenih) jav-
nih razvedril.

Od približno sredine 13. stole-
tja so vse v zvezi s heraldiko zače-
li prevzemati oblastniki: knezi, kra-
lji, cesarji … Na dvorih so bile usta-
novljene posebne kancelorije, ki so 
pravno in likovno urejale podeljeva-
nje statusov plemenitosti najzaslu-
žnejšim podanikom. Zunanji dokaz 
tega dejstva je bil osebni grb. Do-
kument, v katerem je bil naveden 
razlog oziroma zasluge prejemni-
ka za podelitev statusa plemeni-
tosti, so imenovali plemenitno pis-
mo. V njem so pod osebnimi zas-
lugami prejemnika zapisani bla-
zon, njegova barvna upodobitev in 
pečatno potrdilo izdajatelja pleme-
nitnega pisma prejemniku.

S podobnimi dokumenti so vla-
darji povzdigovali tudi naselja v tr-
ge, vendar to ni bilo pravilo. Je pa 
bil običaj oziroma vladarska nuja, 
da so uveljavljenim in pomembnej-
šim trgom podeljevali status mesta 
(mestne pravice). Ker je bil v obeh 
primerih kot zunanji dokaz za dolo-
čene pravice podeljen grb, imenu-
jemo na splošno takšne dokumen-
te grbovnice.

BLAZON – GRBOVNI OPIS
Takšno, po uradnem oblastniku 

izdano »pismo« je pomenilo doku-
ment najvišjega vrednotenja. Na 
tem je bil utemeljen in utrjen sre-
dnjeveški fevdalni družbeni red. Za-
radi tega dejstva ima zgodovinski 
pojav grboslovja tudi sociološki 
pomen, kar heraldiko danes razli-
kuje od splošnega znakoslovja – 
emblemografije. 

Nadaljevanje prihodnjič.

Listina o častnem članstvu Aleksandra Videčnika v Heraldičnem in 
veksilološkem društvu Herold, ki vsebuje tudi njegov osebni grb. 
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Občina Gornji Grad na podlagi javnega razpisa za 
oddajo neprofitnih stanovanj v najem (objavljenega na 
spletni strani: www.gornji-grad.si) objavlja

JAVNI POZIV
za oddajo vlog za dodelitev neprofitnih stanovanj v najem

Predmet razpisa sta:
1. enosobno stanovanje, v izmeri 46,32 m2 in pomožnim prostorom 
    12,43 m2, na naslovu Attemsov trg 32
2. dvosobno stanovanje, v izmeri 105,07 m2, na naslovu 
    Attemsov trg 23.

KONCERT SLOVENSKEGA CITRARSKEGA KVARTETA NA REČICI OB SAVINJI

Mojstrsko priredili note 
za citre

Slovenski citrarski kvartet deluje že več kot desetletje in pol. 
(Foto: Marija Šukalo)

Kulturno-umetniško društvo Utrip 
je v goste povabilo Slovenski citrar-
ski kvartet. Peter Napret, Janja Br-
lec, Tomaž Plahutnik in Anita Ver-
šec so v avli rečiške osnovne šole 
predstavili svoj repertoar. Dokaza-
li so, da enako prijetno zvenijo tako 
zabavni napevi kot klasične skladbe 
in filmska glasba. S tem so publiko 
navdušili v tolikšni meri, da so mo-
rali odigrati tudi podaljške. 

Napret je akademski glasbenik 
in profesor violine, Verščeva je pro-
fesorica glasbe in razrednega po-
uka, Plahutnik profesor pedagogi-
ke, Brlečeva pa trenutno zaključu-

je podiplomski študij v Salzburgu. 
Vsi štirje poučujejo citre v glasbe-
nih šolah po Sloveniji. 

Kvartet deluje več kot desetletje 
in pol in je edini tovrstni stalni se-
stav pri nas. Doslej so posneli tri 
zgoščenke. Gostovali so tudi v Av-
striji, Belgiji, Nemčiji, Italiji, Hrva-
ški ter Bosni in Hercegovini. Njihov 
program obsega slovenske ljudske 
in umetne pesmi, glasbo iz znanih 
filmov, jazz, popularno in glasbo 
sodobnih skladateljev. Mojstrsko 
so priredili note za različne zvrsti, ki 
jih lahko izvajajo na citrah.

Marija Šukalo

OBMOČNA REVIJA PEVSKIH ZBOROV CICIDO

Od ljudske pesmi in afriških ritmov do latinske molitve

Mozirski pevci so odpeli tudi ljudsko Kje so tiste stezice. 
(Foto: Štefka Sem)

Na Ljubnem ob Savinji so pripra-
vili 58. srečanje otroških in mladin-
skih zborov, na katerem je nasto-
pilo preko 500 pevcev iz šol Zgor-
nje Savinjske doline. V prvem delu 
je nastopilo šest otroških in mlajših 
otroških pevskih zborov (OPZ), v 
drugem osem starejših OPZ in mla-
dinskih pevskih zborov. Na klavirju 
je zbore spremljal Toni Acman, na-
zarski zbor je spremljala Alenka 
Klemše Begič.

MLAJŠI PEVCI
V prvem delu srečanja sta pod 

vodstvom zborovodje Mitje Ve-
nišnika nastopila zbora z Ljub-
nega in iz Luč. Zborovodkinja 
Eva Stvarnik je vodila mlajši OPZ 
iz Gornjega Grada in zborček 
sestavljen iz učencev podružnič-
nih šol iz Bočne in Nove Štifte. 
Mlajši OPZ iz Nazarij je zapel pod 
taktirko Katje Gruber, za prijeten 
zaključek prvega dela pa so pod 
vodstvom Lijane Blagovič poskr-

beli pevci z mozirske šole, ki so 
zapeli dvoglasno. 

MLADINSKI IN STAREJŠI 
ZBORI

Med starejšimi OPZ in mladinski-
mi zbori so nastopili učenci z Reči-
ce ob Savinji pod vodstvom Mate-
je Seitl in mladinski zbor iz Mozir-
ja. Nazarsko in gornjegrajsko šolo 

sta zastopala starejši OPZ in mla-
dinski zbor. Zaključne skladbe so 
pripadle združenima zboroma luč-
ke in ljubenske šole, ki sta se prvič 

združilia pred leti, sedaj je skupno 
prepevanje postalo že stalnica.

MLAJŠI SLEDIJO ZGLEDU 
STAREJŠIH

Obiskovalci revije so imeli prilož-
nost prisluhniti večkrat nagrajenim 
zborom in njihovemu usklajenemu 
prepevanju ter mlajšim zborom, ki 
pridno sledijo zgledu starejših. Ob-
močno revijo je spremljala stro-
kovna spremljevalka Danica Pireč-
nik. Program sta povezovali Tjaša 
Brgles in Lara Krivec, srečanje pa 
sta pripravila mozirska izposta-
va Javnega sklada RS za kulturne 
dejavnosti in Osnovna šola Ljubno 
ob Savinji. Pevce in obiskovalce je 
pozdravila Simona Zadravec.

Štefka Sem

Razpisni postopek:
1. Na razpis se lahko prijavijo prosilci, ki imajo stalno bivališče v 

Občini Gornji Grad in so državljani Republike Slovenije.
2. Čas razpisa je od 28. aprila 2017 do vključno 15. maja 2017 

do 10. ure.
3. Razpisne pogoje in vlogo dobijo prosilci na sedežu Občine 

Gornji Grad, Attemsov trg 3, Gornji Grad in na spletni strani občine: 
http://www.gornji-grad.si/?q=javni-razpisi 

4. Pisne vloge s priloženo ustrezno dokumentacijo se vložijo oseb-
no ali po pošti v zaprti kuverti s pripisom »Vloga za dodelitev nepro-
fitnega stanovanja – NE ODPIRAJ« na naslov: Občina Gornji Grad, 
Attemsov trg 3, Gornji Grad.

Dodatne informacije lahko dobite vsak dan od 7.00 do 11.00 ure 
na telefonski številki (03) 839-18-50, Erika Podbrežnik.

OBČINA GORNJI GRAD



Savinjske novice št. 17, 28. april 2017 15

Organizacije

SREČANJE STAREJŠIH KRAJANOV REČICE OB SAVINJI

Zahvala za aktivno delovanje v 
kraju v preteklosti

Župan Vinko Jeraj je najstarejši udeleženki srečanja Ani Rebernik izročil 
šopek. (Foto: Marija Šukalo)

Občina Rečica ob Savinji je prip-
ravila srečanje starejših krajanov, 
ki so dopolnili več kot sedem dese-
tletij. Po maši so jih v osnovni šo-
li razveselili pevci. Rečiški pobi so 
jim namreč pripravili bogat kultur-
ni program. 

Udeležence srečanja je pozdra-
vil župan Vinko Jeraj in se jim je 
zahvalil za njihov doprinos k razvo-

ju kraja v letih, ko so bili še aktivni. 
Obenem jim zaželel prijetno druže-
nje ob obujanju spominov in po-
menkovanju.

Najstarejša udeleženca sre-
čanja, Rečičana Ana Rebernik 
in Anton Tiršek, sta prejela prilo-
žnostno darilo, ki jima ju je izro-
čil župan.

Marija Šukalo

DRUŠTVO BICKA

S pomočjo ukrajinske mojstrice nastale polstene umetnine
V organizaciji društva Bicka iz 

Solčave je v tamkajšnji dvorani kul-
turnega doma potekala tridnevna 
delavnica izdelave polstenih obla-
čil. Deset udeleženk je izdelovalo 
polstene jakne, pri čemer jim je po-
magala Oksana Sokolova iz Ukraji-
ne. Tudi sicer so solčavske filcarke 
zelo dejavne, o čemer so govorile 
na nedavnem občnem zboru. 

PRVI STIKI PREKO 
SPLETA

Nada Vukadinović iz Mozirja je 
na spletnih straneh pred časom 
videla fotografije finih polstenih iz-
delkov ukrajinske mojstrice Oksa-
ne Sokolove in se ji javila. Oksana 
je izrazila pripravljenost, da pride 
v Slovenijo in tako je že lani gosto-
vala na delavnici, ki so jo pripravile 
članice društva Bicka. Obojestran-
sko zadovoljstvo s sodelovanjem 

je pripeljalo do letošnjega obiska. 
Oksana je bivala pri Vukadinoviće-
vi v Mozirju. Na izletu po Sloveniji je 

bila nad pokrajino povsem prevze-
ta. »Tako čiste vode nisem videla še 
nikjer,« je rekla, ko je videla Savinjo.

in lan. Tako so nastale izjemne kom-
binacije, ki jih bo mogoče videti na 
tradicionalni modni reviji v okviru je-
senskega Festivala Bicka v Solčavi. 

POMEMBNA KULTURNA 
IZMENJAVA

Kot pravi predsednica Matko-
va, je pri taki obliki sodelovanja po-
membno tudi medsebojno preda-
janje kulturne in siceršnje dediš-
čine posamezne države. »Tudi je-
zik ni problem. Govorile smo vse 
od ruskega, nemškega, angleške-
ga pa tudi slovenskega in ukrajin-
skega jezika. Odlično smo se razu-
mele in stiki ostajajo. Letos bomo 
povabile še eno mojstrico iz Ukra-
jine,« je povedala Vida Matk. Če so 
doslej pripravljale usposabljanja 
predvsem za članice, bo omenje-
na delavnica, ki bo namenjena iz-
delavi obuval iz volne, z ukrajinsko 
mojstrico dostopna tudi za ostale 
zainteresirane udeležence.

OBSEŽEN LETOŠNJI NAČRT DELA 
Omenjena delavnica ni edina le-

tošnja aktivnost solčavskih filcark. 
Sodelovale so že v projektu Objem 
čez gore in v tem okviru pripravile 
razstave polstenih izdelkov tako v 
Avstriji kot na Jezerskem. Na ob-
čnem zboru so ugotovile, da je bi-
lo lani njihovo delo zelo aktivno in 
tako bo tudi letos. Z večjo predsta-
vitvijo pod naslovom Od striže do 
izdelka bodo avgusta sodelova-
le na sejmu v Gornji Radgoni. Re-
dno bodo tudi naprej dežurale vsa-
ko soboto v svojih prostorih v kul-
turni dvorani v Solčavi, kjer z veliko 
vnemo pripravljajo svoje prostore 
na prihajajočo sezono. Tukaj nudi-
jo sobotne delavnice ter prodajno 
razstavo volnenih izdelkov iz volne 
jezersko-solčavskih ovc.

Marija Lebar

LETOS NA VRSTI JAKNE
Predsednica društva Bicka Vida 

Matk pravi, da so izobraževanja za 
članice, teh je sedaj 18, izredno po-
membna, zato so se odločile za le-
tošnjo delavnico, na kateri so s teh-
niko polstenja iz volne oblikovale ja-
kne, in sicer v enem samem kosu, 
kar je bil zahteven projekt. Sodelova-
lo je deset filcark in dvorana v Solča-
vi je bila že skoraj pretesna za vse 
udeleženke, saj omenjena tehni-
ka za izdelavo zahteva veliko pros-
tora. Njihovo delo so si ogledali tu-
di člani Društva rejcev ovc jezersko-
-solčavske pasme, ki so imeli v tem 
času občni zbor v Logarski dolini. V 
treh delovno zelo intenzivnih dneh si 
je vsaka filcarka izdelala jakno. 

POSEBEN IZZIV – IZDELAVA IZ 
ENEGA KOSA

Zahtevno je že jemanje mer in iz-
račun velikosti oblačila, saj je pot-
rebno upoštevati faktor krčenja, ki je 
pri tovrstni tehniki in materialu pre-
cejšen. Jakno je treba pričeti delati v 
velikost 1,5 glede na končne mere. 
Enostavno ni niti krojenje in upošte-
vanje ustreznih razmerij pri oblačilu. 
Za izdelavo tokrat niso segle po do-
mačem materialu, temveč so upo-
rabile najfinejšo volno merino ovac. 
Za dekoracijo so uporabile tudi dru-
ge materiale, kot so svila, bombaž 

Mojstrica iz Ukrajine Oksana Sokolova (desno) pri ustvarjalnem delu 
(foto: Bernarda Prodnik) 

Čas, potrpežljivost, preda-
nost in močna želja lahko iz-
polnijo tudi najbolj drzna ter 
neverjetna pričakovanja.

Viki Grošelj
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ZDRUŽENJE IZDELOVALCEV ZGORNJESAVINJSKEGA ŽELODCA

Uspešna promocija tudi 
v Washingtonu

Po besedah predsednika Rudija Krsnika je 
komisija lani ocenila več želodcev kot leta 

poprej. (Foto: MŠ)

Po besedah predsednika Združenja izdeloval-
cev zgornjesavinjskega želodca Rudija Krsnika 
je njihova komisija lani na ocenjevanju te suhe 
mesnine ocenila več izdelkov kot leta poprej. Pri 
tem je ugotovila, da je kvaliteta konstantno dob-
ra, brez velikih odstopanj. 

Certificiranje je potekalo po predpisanih po-
stopkih Inštituta Kon-cert Maribor, septembra 
pa je bila izvršena nadkontrola inšpekcije kme-
tijskega ministrstva. Certifikat sta uspešno po-
daljšala dva izdelovalca. 

Tudi letos ostaja njihova prioriteta ocenjeva-
nje želodca. Pripravili ga bodo predzadnjo ali 
zadnjo soboto v maju. 

Za promocijo želodca skrbijo s stalno razsta-
vo v Mozirskem gaju, na ocenjevanju so poro-
čali velenjski televiziji, ljubenski osnovnošolci pa 
so obiskali veleposlaništvo RS v Washingtonu. 
Uspešno so realizirali tudi strokovno ekskurzijo 
za svoje člane. Sledijo akcijam novoustanovlje-
ne LAS za savinjsko-šaleško območje. V kolikor 
s projektnim predlogom uspejo, se bodo včlani-
li v lokalno akcijsko skupino. Sproti so ažurirali 

DRUŠTVO RAČUNOVODIJ, FINANČNIKOV IN REVIZORJEV ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

Letos gostijo društva vzhodne Štajerske

V poročilu o delu je predsednica Zdenka 
Presečnik Firšt povedala, da se člani družijo 

na formalno strokovni in na relaksacijski ravni. 
(Foto: Marija Šukalo)

Člani zgornjesavinjskega društva računovo-
dij, finančnikov in revizorjev so se srečali na svo-
jem letnem občnem zboru. Ker so se letos za 
kraj dogodka izbrali Mozirje, so si v uvodu ogle-
dali Videčnikova zbirko, nato so uradni del na-
daljevali v Lokah.

Poročilo o delu je predstavila predsednica 
Zdenka Presečnik Firšt. V njem je med drugim 
poudarila, da se člani družijo na formalno stro-
kovni in na relaksacijski ravni. Tako so pripravili 
srečanje z Majo Dubokovič. Predavateljica jim je 
spregovorila o novostih zakona o davku na do-
dano vrednost in o povračilih stroškov v zvezi z 
delom. Presečnikova je pripravila predavanje, 
kako pametno ravnati z denarjem. Interna me-
sečna srečanja pri Vidi Skok so že vrsto let stal-
nica. Na njih se seznanjajo s predpisi in zakono-
dajo ter izmenjujejo izkušnje. Junija so se odpra-
vili na srečanje z društvi vzhodne Štajerske in si 
ogledali moderno tovarno Boxmark Leather. 

Za sproščanje v preteklem letu je poskrbela 
Zdenka Pavlin, ki jih je popeljala na pohod, pripra-
vila vadbo za telo in dušo ter z Milanom Zemljičem 
izvedla meditacijo in sproščanje ob zvokih tibetan-
skih posod. Podali so se tudi na izlet v Visoko k bo-
sanskim piramidam, obiskali narodno galerijo in si 
ogledali baletno prestavo Romeo in Julija.

Letos jih med večjimi nalogami čaka organi-
zacija srečanja društev vzhodne Štajerske. Kot 
gostitelji morajo pripravili celodneven program, 
v katerem bodo obiskovalcem predstavili neka-
tere bisere naše doline. 

Marija Šukalo

svojo spletno stran in odgovarjali na vprašanja 
posameznikov ter prenovili logotip. 

Marija Šukalo

Aprila
Pred 40 leti

IMELI SMO DERBI
Derbi je derbi in eni in drugi Gornjesavi-

njčani — Mozirjani in Ljubenci in ostali tako 
ali drugače opredeljeni — so ga tako tudi vze-
li. Pri vsem, kar se je pred derbijem dogajalo 
in obetalo, so nekateri ostali celo ravnoduš-
ni. Blagor jim! Še dobro — ali pa tudi ne — da 
trenutno energetska kriza ni posebej izrazi-
ta, sicer bi se najbolj razgreti navijači z zasta-
vam v nedeljo dopoldne peš potepali po doli-
ni. Tekmo bi lahko v tem primeru celo zamu-
dili, vprašanje pa je, kaj in kdo bi jim nadome-
stil hupe, da bi tudi tako spravili ob živce še 
del sicer ravnodušnih in nič krivih občanov. 
Hvala nogometašem. Zaradi vsega in pred-
vsem zaradi premirja na terenu v obliki 1:1, 
pa naj so ga dosegli hote ali nehote. Čudovito 
bi bilo, če bi to kakorkoli storil tudi del navi-
jačev. Ne le ljubenskih, sicer obsojenih za vse, 
kar je v navijanju slabega, tudi domačih, ki so 
jim bili tokrat in že prej, najmanj enakovred-
ni, čeprav tega še danes nočejo vedeti. 

Pred 30 leti
NEMARNOST NAM NI V PONOS

Vse več je klicev k osveščanju, vse več je 
opozoril, da si žagamo vejo, na kateri sedimo, 
vse več je okroglih miz o zdravem okolju, žal 
pa je še premalo volje, da bi stanje spremenili. 
Na Komunalnem podjetju v Mozirju so nas ob 
razgovoru o njihovi dejavnosti opozorili še 
na odplake. Z gostejšo poselitvijo je nastalo 
veliko odplak, ki jih najčešče spuščajo lastni-
ki hiš kar v potoke, saj marsikje tudi novejše 
hiše nimajo urejene greznice, kot je to pred-
pisano. Ustrezne sodobne kanalizacije pa ta-
ko ni, to vsi dobro vemo. Potoki so onesnaže-
ni in mrtvi in tako odmira kos za kosom nara-
ve! Res si sami žagamo vejo, na kateri sedimo.

Pred 20 leti
PONOSNI V NAJLEPŠEM DOMU

Nazarski gasilci so nedavni občni zbor izko-
ristili za spominsko fotografiranje pred pre-
novljenim gasilskim domom, za katerega so 
v letu 1996 od Turistične zveze Slovenije pre-
jeli priznanje za najlepši dom, zgrajen po le-
tu 1970. To je bila hkrati tudi prva »uradna« 
fotografija z občinskim grbom na uniformah. 
Predsednik društva Roman Krajner se je pri 
pregledu lanskoletnega dela še enkrat toplo 
zahvalil Francu in Katki Grudnik, ki vzorno 
urejata dom in njegovo okolico, nato pa se je 
posvetil najpomembnejšim aktivnostim, ki so 
bile realizirane v lanskem letu.

Pripravila Tatiana Golob
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REGIJSKO SREČANJE ODRASLIH FOLKLORNIH SKUPIN

Folklorni plesalci so se vrteli v ritmih preteklosti 

Nastopili so tudi plesalci folklorne skupine Kulturnega društva Bočna s 
spletom o košnji. (Foto: Štefka Sem)

Na odru gornjegrajskega kultur-
nega doma se je plesalo kot v starih 
časih. Na območnem srečanju od-
raslih folklornih skupin Le okol' je na-
stopilo pet folklornih skupin. Folklor-
ni plesi, pesmi in običaji so del naše 
bogate kulturne dediščine, zato se 
plesalci trudijo, da bi se ta dediščina 
ohranila in prenašala iz roda v rod.

DVE SKUPINI IZ 
BOČNE

Folklorna skupina Kulturnega 
društva Bočna se je predstavila s 
spletom Praznik košnje, njihova 
mentorica je Simona Drolc. Splet V 
oštariji pa so odplesali člani folklor-
ne skupine Oštarija iz Bočne, ki jih 
vodi Janez Oštir.

PLESI IZ BELE KRAJINE IN 
ŠTAJERSKE

Splet prekmurskih plesov so 
odplesali člani folklorne skupine 
Jurij Vodovnik iz Skomarij. S ple-
si iz Bele krajine so se predstavi-
li plesalci Šaleškega folklornega 
društva Koleda, s plesi z vzhod-
ne Štajerske pa plesalci folklor-
ne skupine Folklornega društva 
Oglarji iz Šoštanja. Splet so poi-

menovali Hladna jesen že prihaja.
Strokovna spremljevalka sre-

čanja je bila Neva Trampuš. Pri-
reditev so omogočili območne iz-
postave Javnega sklada RS za 
kulturne dejavnosti Mozirje, Vele-
nje in Slovenske Konjice ter Kultur-
no društvo Gornji Grad. V šaljivem 
tonu je prireditev povezoval Dejan 
Ikovic.

Štefka Sem

ŠMARTNO OB DRETI

Potok Lizavnica je tekel rdeč

Potok Lizavnica se je 21. aprila iz neznanega razloga obarval rdeče, na kar 
nas je opozoril občan Šmartnega ob Dreti. (Foto: socialno omrežje)

Dan pred dnevom Zemlje je na-
šo redakcijo obvestil ozaveščen 
občan Šmartnega ob Dreti, da ob 
vznožju naselja Brdo do izteka v 
Dreto nekaj metrov pod mostom 
v Šmartnem teče zelo rdeča voda. 
Nekdo je napravil tudi posnetek, ki 
dokazuje, da je takšna barva poto-
ka Lizavnica zares nenavadna ter 
da obstaja sum na škodljivo one-
snaženje. Še zlasti zaradi dejstva, 

da priteče voda z območja Podho-
ma, mimo odlagališča odpadkov, 
je bilo opozorilo več kot na mes-
tu. Pojav so opazili tudi otroci, ki so 
zvedavo gledali v rdečo vodo. 

Na srečo se je po dobre pol ure 
potok postopoma očistil sam, ta-
ko pa je tudi menda minila potre-
ba po alarmiranju strokovne jav-
nosti (ribičev, gasilcev, inšpekcije 
za varstvo okolja, policije idr.). Do-

godek dokazuje vse večjo skrb ob-
čanov, da se z naravnim okoljem 
ni za igrati, saj odlaganje škodlji-
vih odpadkov ter izpiranje kakršnih 
koli odpadnih tekočin v vodotoke ni 
dovoljeno, je pa lahko zelo ogroža-
joče in zaradi tega nedopustno. 

Ob proučevanju smo naleteli na 
študijsko (diplomsko) delo, ki pro-
učuje vodno zaledje Drete, ob tem 
tudi komunalnega odlagališča v 
Podhomu in povezano z njim po-

tok Lizavnico. Morda z odlagališ-
čem v tem primeru ni bilo pove-
zave, zagotovo pa je nekdo potok 
z živimi organizmi le »nahranil« in 
ni bilo posledic. Opozorilo s stra-
ni občanov kaže, da vse več lju-
dem ni vseeno, kaj se dogaja z na-
šo naravo, edino, ki jo imamo. Ob 
dnevu Zemlje dan za tem je bilo de-
janje zelo simbolično, vredno raz-
misleka.

Jože Miklavc

Hudomušni splet Oštarija so odplesali plesalci istoimenske folklorne 
skupine prav tako iz Bočne. (Foto: Štefka Sem)
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TEKMOVANJE CELJSKE POKRAJINE V PIKADU

Slavila moška ekipa DU Mozirje in Jože Podrižnik

Utrinek s pokrajinskega 
tekmovanja v pikadu 
(fotodokumentacija DU Mozirje)

Društvo upokojencev Mozirje je 
organiziralo pokrajinsko tekmova-
nje v pikadu v OŠ Mozirje. Nastopi-
lo je 14 moških in 13 ženskih ekip. 
Moška ekipa DU Mozirje je bila ze-
lo uspešna in je zmagala, kljub te-
mu, da jih je na dan tekme za ved-
no zapustil zvesti član Slavko Bri-
novšek in so morali poiskati rezerv-
nega igralca. Ekipa se bo udeleži-
la državnega tekmovanja, ki bo 11. 
oktobra v Ajdovščini. Med moškimi 

posamezniki je zmagal Jože Pod-
rižnik. Na dobre rezultate so zelo 
ponosni, a še vedno velja, da je nji-
hov osnovni namen druženje in ak-
tivno preživljanje prostega časa.

Marija Franko

PREJICA, ŠIVANKA IN USTVARJALNOST

Zaključek tečaja vezenja v Solčavi

Udeleženci tečaja vezenja v Solčavi (foto: MP)

V torek, 11. aprila, se je v Solčavi zaključil 
dvomesečni tečaj vezenja, ki je potekal pod vod-
stvom izkušene vezilje Betke Slapnik. Tedenske 
delavnice je organizirala predsednica društva 
Panorama Martina Poličnik. Zanimanje za uče-
nje bogate dediščine vezenja je pritegnilo udele-
žence od 4. do 79. leta starosti. 

Tečaj je potekal kot oblika druženja in je zbra-
nim poleg obširnega znanja prinesel veliko za-
dovoljstva. Učne ure so bile primerne tako za iz-
kušene tečajnike kot za tiste, ki so se z vezenjem 
srečali prvič. Med slednjimi je bilo pet mladih 
fantov, ki so z izdelavo domiselnih motivov do-
kazali, da jim gre ustvarjanje s prejico in šivan-
ko odlično od rok. 

Vezenina je žlahten izdelek, ki odraža člove-

kovo natančnost, ustvarjalnost in vztrajnost, za-
to so udeleženci upravičeno ponosni na svoje 
končne izdelke. Tečaju, ki se bo nadaljeval v je-

senskem času, se lahko pridružijo tudi ostali lju-
bitelji vezenja. 

Tjaša Pečovnik

PESTRO DOGAJANJE V VELIKONOČNEM ČASU

Obiskovalci so se v centru starejših kar vrstili

Velikonočno dogajanje so stanovalcem popestrili tudi otroci iz vrtca. (Foto: Štefka Sem)

V DEOS Centru starejših Gornji Grad je bilo 
pred veliko nočjo še posebej pestro. Stanovalce 
so obiskali prostovoljci podjetij Krka in Zavaro-
valnica Sava. Druženje s prostovoljci je prines-
lo med stanovalce veliko dobre volje, saj so se z 
njimi družili v sobah, po skupinah, pomagali so 
jim pri različnih opravilih. Še posebej prijetno je 
bilo pri ustvarjanju dekoracij za velikonočne pra-
znike, pri izdelovanju butar je prostovoljec z ve-
seljem priskočil na pomoč. V centru cenijo lepo 
gesto teh podjetij, ki sta pokazali, da jima druž-
bena odgovornost ni tuja, prostovoljcev pa bo-
do še posebej veseli stanovalci, če se bodo še 
kdaj oglasili.

Velikonočno dogajanje so stanovalcem po-
pestrili tudi otroci iz vrtca. Na uho jim je prišlo, da 
je velikonočni zajček zanje v centru pustil vabilo, 
naj se oglasijo, saj je po nesreči iz košarice stre-

sel vsa jajčka, ki jih lahko pridejo pobrat. Kaj je 
lahko lepšega za otroke, kot priti na obisk in pob-
rati jajčka pred centrom. V zahvalo so z vzgoji-
teljicami pred stanovalci zapeli in zaplesali. Na 

ples so se zaposlene z veseljem odzvale. Prazni-
ke so polepšali stanovalcem, ki so najmlajših in 
njihove radoživosti vedno veseli.

Štefka Sem
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EVROPSKO PRVENSTVO V ODBOJKI ZA DEKLETA DO 18 LET

Nika Cigale prispevala odlično igro in vrsto dobljenih točk

Soigralke in strokovni štab Odbojkarskega kluba Mozirje so Niki Cigale (stoji na sredini) izrekli 
čestitke in ji podarili fotografijo, ki jo prikazuje v akciji. (Foto: Benjamin Kanjir)

V začetku aprila je v nizozemskem Arnhemu 
potekalo evropsko prvenstvo v odbojki za dekle-
ta do 18 let. V vrstah slovenske reprezentance je 
bila tudi Nika Cigale iz Potoka. K uspehu ekipe 
je prispevala odlično igro in vrsto dobljenih točk.

Kot je pred začetkom prvenstva dejal selektor 
Jože Časar, nobena izmed ekip ni vedela, kam 
spada. Favoriti sicer vedno na takšnih tekmo-
vanjih so, kljub temu pa presenečenja niso red-
ka. In za eno izmed njih so poskrbele tudi mla-
de Slovenke, ki so z borbeno igro na igrišču pus-
tile svoja srca. To se jim je dodobra obrestovalo, 
saj so z zmago v dvoboju za končno peto mes-
to premagale Nemke. Peto mesto pa jim je odpr-
lo vrata na svetovno prvenstvo, ki bo v Argentini. 
Poleg tega so si s tem dosežkom dekleta zago-
tovile vstopnico na olimpijske igre mladih, ki bo-
do na Madžarskem.

Nika Cigale je članica Odbojkarskega kluba 
Mozirje. Soigralke in strokovni štab so ji ob priho-
du s prvenstva, ko se je 12. aprila vrnila na par-

ket mozirske športne dvorane, pripravili drobno 
presenečenje. Ponosni, da je z odlično igro ime 
kluba ponesla izven občinskih in državnih meja, 

so ji izrekli iskrene čestitke in ji podarili fotografi-
jo, ki jo prikazuje v akciji.

Benjamin Kanjir

JADRALNI KLUB SAVINJA

Saša Jeraja zamenjal Blaž Bitenc 

Naslednji dve leti bo jadralni klub 
vodil Blaž Bitenc. (Foto: MŠ)

V Jadralnem klubu Savinja so 
po dveh letih izvolili novega pred-
sednika. Saša Jeraja je zamenjal 
Blaž Bitenc. Na občnem zboru je 
prejšnji predsednik podal poročilo 
o delu kluba, novi pa je spregovoril 
o planih za letošnje leto. 

Bitenc se je zahvalil za izvolitev 
in poudaril, da bodo letos delali po 
ustaljenih tirnicah ter skrbeli za ob-
veščanje članov preko elektronske 
pošte in facebooka. Ažurirali bodo 
svojo internetno stran. Junija bodo 
ob Dnevu za Savinjo pripravili pro-
mocijo kluba in poskušali pridobiti 
kakšnega novega člana. 

Po besedah Jeraja so lani orga-
nizirali tečaj za pridobitev licence 
za voditelja čolna ter tečaj in izpit 
VHF postaje, ki je obvezen za plov-
bo po morju. Pripravili so strokovno 
predavanje na temo športnega ja-
dranja in regatnih pravil. Aprila so 
se udeležili regate Ptujčanka in ok-
tobra Pomurske regate. Kot orga-
nizatorji so se preizkusili v izvedbi 
2. Savinjske regate konec oktobra. 
Analiza dela ter druženje udeležen-
cev je sledilo v novembru. 

Marija Šukalo

ODBOJKARSKI KLUB KLS LJUBNO

S trdim delom do višjega ranga tekmovanja

Predsednik Tomaž Pečovnik 
je predstavil uspešno delo in 

aktivnosti v klubu v zadnjem letu. 
(Foto: FA)

Športnice in vodstvo Odbojkar-
skega kluba KLS Ljubno so na ob-
čnem zboru prisluhnili poročilu 
predsednika Tomaža Pečovnika, ki 
je predstavil delo in aktivnosti v klu-
bu v zadnjem letu. Ekipa članic se 
lahko pred formalnim koncem pr-
venstva v 3. državni odbojkarski li-
gi vzhod veseli napredovanja v viš-
ji rang tekmovanja. 

To, kar se je pred 15 leti ob usta-
novitvi kluba zdelo »misija nemo-
goče«, se je v z načrtnim in siste-
matskim delom uresničilo. Trener 
članske ekipe Robi Remic in kon-
dicijski trener Vojko Prislan sta tek-
movalkam izrekla vrsto pohval. V 
sezoni niso beležili večjih poškodb, 
kar je za mlade športnice še kako 
razveseljivo.

Poročila o aktivnostih ostalih se-
lekcij sta podala Vinko Založnik, 
trener kadetinj in starejših deklic, 
ter Hajdeja Brglez, ki skrbi za naj-
mlajšo selekcijo odbojkaric. Po-
hvalno se je izrazila o deklicah in 
navedla, da se treningov udeležu-
jejo tudi starši, ki se tako prepriča-
jo, kakšen je način dela z njihovimi 
otroki. 25 deklic v tej najbolj številč-
ni selekciji predstavlja kar 20 od-
stotkov dekliške populacije na OŠ 

Ljubno ob Savinji, je povedal rav-
natelj Rajko Pintar. 

Direktor sponzorske družbe KLS 
Bogomir Strašek je bil tokrat zara-
di zadržanosti odstoten. V svojem 
sporočilu je izrazil izjemno zado-
voljstvo nad delom kluba in dob-
rimi rezultati na tekmovalnem po-
dročju. 

Uvrstitev članske ekipe deklet v 
2. državno odbojkarsko ligo je bi-
la v ospredju tudi pri planiranih ak-
tivnostih za v prihodnje, saj bo to 
prineslo več obveznosti. Vendar 

se s tem ne smejo obremenjevati, 
saj so z letošnjimi dobrimi rezulta-
ti dokazali, da se morajo s tem bolj 

ukvarjati drugi, je bil slikovit kondi-
cijski trener Vojko Prislan.

Franjo Atelšek
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DRŽAVNO PRVENSTVO V NAMIZNEM TENISU

Oskar Rosc do naslova državnega prvaka

Zmagovalna dvojica, Patrik Rosc (levo) in Matija Novel 
(fotodokumentacija NTK Savinja)

Igralci in igralke NTK Savinja so 
nastopili na 26. državnem kadet-
skem prvenstvu v namiznem teni-
su v vseh kategorijah. Od Zgornje-
savinjčanov se je v športni dvora-
ni Komenda najbolje izkazal Oskar 
Rosc iz Mozirja. 

V moških dvojicah je nastopil 
skupaj z Matijo Novelom iz NTK 
Arrigoni Izola. Upravičila sta vlogo 
prvih nosilcev turnirja, saj sta s sa-
mimi zmagami in z le enim izgub-
ljenim nizom na celotnem tekmo-
vanju prepričljivo osvojila naslov 
državnih prvakov.

IZENAČIL SE JE Z BRATOM
S tem je Oskar izenačil dose-

žek starejšega brata Patrika, ki je 
pred enajstimi leti prav tako os-
vojil naslov državnega kadetske-
ga prvaka v dvojicah. Z osvojenim 
1. mestom je Oskar obenem do-
segel svoj največji trenutni uspeh 

valk iz celotne Slovenije. V meša-
nih dvojicah je Rosc nastopil v pa-
ru s Taro Kobetič iz NTS Mengeš. 
Številni skupni treningi so rezulti-
rali v treh prepričljivih zmagah v 
finalnem delu tekmovanja. Šele v 
polfinalu sta Tara in Oskar, po ze-
lo izenačenem dvoboju z 2:3, klo-
nila proti prvima nosilcema in tu-
di končnima državnima prvako-
ma iz NTK Arrigoni Izola ter osvoji-
la bronasto kolajno.

MED POSAMEZNIKI DO 
ČETRTFINALA

V konkurenci posameznikov se je 
Oskar po petih zaporednih zmagah 
prebil do četrtfinala. Tam je po nape-
tem dvoboju z rezultatom 2:4 v nizih 
moral priznati premoč lanskoletne-
mu državnemu prvaku s Koroške. 
Tako je Mozirjan osvojil končno 5. - 
8. mesto med posamezniki.

Tjaša Pečovnik

v karieri. Mlademu Namiznoteni-
škemu klubu Savinja pa je priigral 
prvi naslov državnega prvaka, ki 
po njegovih napovedih zagotovo 
ne bo zadnji.

S TARO KOBETIČ DO BRONA
Najpomembnejšega tekmova-

nja sezone, v starostni kategoriji 
do 15 let, se je udeležilo preko sto 
najboljših tekmovalcev in tekmo-

URH ŠTOBER, MLADI JUDOIST JUDO KLUBA VELENJE, DOMA IZ KOKARIJ

Na državnem prvenstvu tretji, na mednarodnem 
turnirju zlat

Urh Štober (drugi z leve) skupaj s sotekmovalci na državnem prvenstvu v 
Prevaljah (fotodokumentacija Judo kluba Velenje)

V Zgornji Savinjski dolini je do-
ma veliko odličnih mladih špor-
tnikov, ki posegajo po najvišjih 
stopničkah tako v državnem kot 
mednarodnem rangu. Med njimi 
je mladi judoist Urh Štober, član 
Judo kluba Velenje, doma iz Ko-
karij. Dobre rezultate na tekmova-
njih dosega že več let in tudi letos 
ni drugače. 

ZMAGAL S TEHNIKO LOMLJENJA 
ROK

Prejšnji teden si je na Mednaro-
dnem turnirju Bežigrad, ki je eden 
izmed najmočnejših mednarodnih 
turnirjev za starostne skupine U12, 
U14 in U16, priboril 1. mesto in zla-
to medaljo v kategoriji najstarejših 
U16. Na poti do finala je premagal 
štiri tekmovalce, v finalu pa je v iz-
teku borbe zmagal s tehniko lom-
ljenja rok. Sicer pa so velenjski judo 
klub tekmovalci zastopali v vseh 
treh starostnih kategorijah in se od-
lično izkazali.

ODLIČEN NA DRŽAVNEM 
PRVENSTVU

Urh je marca na stopničkah stal 
kar trikrat, vsakič je dosegel tretje 
mesto in se uvrstil še med tri naj-

boljše v svoji kategoriji na držav-
nem prvenstvu mladih kadetov in 
kadetinj v Prevaljah.

Med 180 tekmovalci iz 40 slo-
venskih klubov so se prvenstva v 

marcu udeležili tudi judoisti velenj-
skega kluba in domov odnesli kar 
nekaj medalj. Urh je izgubil le eno 
borbo proti najboljšemu v katego-
riji do 60 kg in tako zasedel odlič-
no tretje mesto na državnem pr-
venstvu.

ŽELI SE UDELEŽITI EVROPSKEGA 
PRVENSTVA

14-letni Urh judo trenira štiri leta. 
Prve korake v tej veščini je naredil 
v Mozirju v Judo šoli Jaka, nato se 
je prestavil v velenjski klub. Treni-
ra do štirikrat tedensko. Na športni 
poti ga podpirajo starši, veliko opo-
ro najde tudi v trenerjih Zdenku in 
Aljažu Slatnarju. V prihodnjem le-
tu se želi udeležiti evropskega pr-
venstva, zato v tem času pridno 
zbira točke, potrebne za dosega-
nje predpisane norme. Ima pa tu-
di željo za malo bolj oddaljeno pri-
hodnost, v kateri se vidi kot trener 
juda otrok.

Tatiana Golob
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Občina Mozirje na podlagi 10. člena Zakona o športu 
(Ur.l. RS,št. 22/98) in 6. člena Pravilnika za vrednotenje 
športnih programov v Občini Mozirje (Ur.l. RS št.: 7/04 in 
24/06) objavlja

javni razpis za sofinanciranje programov športa 
v letu 2017 v Občini Mozirje

1. Predmet javnega razpisa je sofinanciranje sledečih programov:
- Športna vzgoja otrok in mladine, usmerjene v kakovosten šport, 
  v skupni vrednosti          15.400 EUR
- Športna rekreacija  v skupni vrednosti  5.000 EUR
- Šport invalidov in starejših v skupni vrednosti  600 EUR

2. Na razpis za sofinanciranje programov lahko kandidirajo športna 
društva, zveza športnih društev, zavodi, gospodarske družbe, zasebniki 
in druge organizacije, ki so na podlagi zakonskih predpisov registrirana 
za opravljanje dejavnosti na področju športa, zavodi iz področja športa, 
vzgoje in izobraževanja in izpolnjujejo naslednje pogoje:

- da imajo sedež v občini Mozirje in pretežno delujejo na območju ob-
čine Mozirje,

- da so registrirani za izvajanje športne dejavnosti,
- da imajo zagotovljene materialne, prostorske, kadrovske in organiza-

cijske pogoje za uresničitev načrtovanih športnih dejavnosti,
- da imajo vsaj že eno leto pred prijavo na razpis organizirano redno 

vadbo odgovarjajočega števila članov,
- da imajo urejeno evidenco o članstvu in plačani članarini (velja le za 

športna društva in zveze),
- da redno letno dostavljajo občini in zvezi podatke o članstvu, poroči-

la o realizaciji programov, plan aktivnosti, poročila o doseženih rezultatih 
in finančno realizacijo.

3. Prijava na razpis mora biti dostavljena na razpisnih obrazcih naroč-
nika, ki jih po objavi razpisa interesenti lahko dvignejo na sedežu Občine 
Mozirje, Šmihelska cesta 2, 3330 Mozirje, v času uradnih ur. Obrazci so 
dostopni tudi na spletni strani občine Mozirje, na spletnem naslovu www.
mozirje.si, v rubriki občinska uprava, javni razpisi. Gospodarske družbe, 
zasebniki in druge ustanove, ki so registrirane za opravljanje dejavnosti v 
športu, ter ustanove, ki so ustanovljene za opravljanje dejavnosti v špor-
tu, morajo ob prijavi na razpis priložiti potrdilo o registraciji za opravljanje 
dejavnosti športa.

4. Izbrane programe bomo sofinancirali na podlagi Pravilnika za vred-
notenje športnih programov v občini Mozirje in Pogojev, meril in normati-
vov za vrednotenje športnih programov v občini Mozirje.

5. Prijave z razpisno dokumentacijo pošljite ali dostavite obvezno v za-
prti kuverti na naslov: Občina Mozirje, Šmihelska cesta 2, 3330 Mozirje s 
pripisom »Javni razpis – Šport 2017 – Ne odpiraj« in navedbo društva, ki 
je vlogo oddalo. Rok za prijavo na javni razpis – šport 2017 je sreda 24. 5. 
2017 do 16. ure oziroma so prijave lahko oddane na pošto do konca prej-
šnjega dne 23. 5. 2017.

6. Odpiranje prijav ne bo javno. Prejete vloge bo obdelala in ocenila ko-
misija, predlog izbora programov in predlog delitve razpoložljivih prora-
čunskih sredstev za šport bo potrdil župan Občine Mozirje. Sklep o dode-
litvi finančnih sredstev bodo prijavljeni izvajalci prejeli v roku 30 dni po po-
teku razpisnega roka. Na sklep o dodelitvi sredstev so možne le pisne pri-
tožbe s strani predsednika društva ali direktorja zavoda oziroma organi-
zacije.

7. Podrobne informacije lahko dobite na Občini Mozirje, Šmihelska ces-
ta 2, Mozirje, Janez JANKO, tel. 839 33 12, e-naslov: janez.janko@mo-
zirje.si. 

Občina Mozirje
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Naročniki Savinjskih novic
imajo 15% POPUST pri objavah 

zahval in čestitk.

IZ POLICIJSKE BELEŽNICE Bila si skrbna
vztrajna v življenju,
junaška v zadnjem trpljenju.

ZAHVALA

Minka REMIC 
iz Lok

9. 11. 1921 - 31. 3. 2017

Ob izgubi naše mame, ome, prababice, sestre in tete se iskreno zah-
valjujemo vsem sorodnikom in sosedom za izrečeno sožalje, darova-
ne sveče in maše. 

Hvala dr. Steinerjevi, sestri Sonji, g. župniku, pevcem, ter g. Roma-
nu za besede slovesa.

Žalujoči: hčerka Marjana in sin Matija z družinama, 
trije bratje in dve sestri ter ostali sorodniki.

Razum nam pravi, 
da je odrešitev.
Srce pa ne razume 
in boli … 

ZAHVALA

Ob boleči izgubi drage mame, stare mame in prababice

Angele KOMAC
iz Mozirja

10. 5. 1935 - 14. 4. 2017

… se iskreno zahvaljujemo vsem sosedom, prijateljem, znancem in 
sorodnikom, zdravniškemu osebju ZD Mozirje, zaposlenim v Centru 
starejših Gornji Grad in vsem dobrim ljudem za pomoč, podporo, izre-
čene tople besede ter darovano cvetje in sveče.

Vsi njeni

• RAZGRAJAL POD VPLIVOM ALKOHOLA
Bočna: 17. aprila je občan v stanovanjski hiši v Bočni kršil jav-

ni red in mir. Bil je pod vplivom alkohola, umiril se ni niti ob priho-
du policistov. Zaradi tega je bil odpeljan in pridržan v prostorih za 
pridržanje ter prejel plačilni nalog.

• KRAJA OKRASNIH POKROVOV
Mozirje: 20. aprila je neznani storilec s parkiranega vozila 

pred trgovino Tuš v Mozirju ukradel vse štiri okrasne pokrove 
na platiščih. Z dejanjem je povzročil za 150 evrov materialne 
škode.

 

• VEJEVJE GORELO BREZ NADZORA
Mozirje: 22. aprila ob 20.30 je na Aškerčevi ulici v Mozirju brez 

nadzora gorel kup odpadnega vejevja. Posredovali so gasilci 
PGD Mozirje in ogenj pogasili.

• VLOMILEC UKRADEL ZLATNINO IN GOTOVINO
Radmirje: 23. aprila so bili policisti Policijske postaje Mozirje 

obveščeni, da je neznani storilec v času odsotnosti lastnikov vlo-
mil v stanovanjsko hišo v Radmirju. Vlomilec je v notranjost vsto-
pil skozi okno. Ukradel je zlatnino in gotovino.

• NAJDENO KOLO ČAKA LASTNIKA
Mozirje: 23. aprila so policisti ob lokalni cesti v Lokah pri Mo-

zirju našli zapuščeno gorsko kolo rdeče barve, znamke Hardta-
il DH5 challenge na 18 prestav, v slabem stanju. Če kdo nave-
deno kolo pogreša, se lahko oglasi na PP Mozirje, kjer ga lah-
ko prevzame.

OBVESTILO BRALCEM

Obveščamo vas, da je za 18. številko Savinjskih novic zaradi 
prvomajskih praznikov rok za oddajo čestitk, zahval, malih oglasov in 
kuponov za ime meseca v sredo, 3. maja, do 11. ure. Čestitke, zahva-
le in male oglase lahko pošljete tudi po elektronski pošti na trzenje@
savinjske.com.

Uredništvo
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Za razvedrilo

(Foto: JM)

CVETJE NA KUPU 
Ko so v zdaj že slavnem bivšem sanatoriju za mentalno rehabi-

litacijo na dvorcu Gutenbuchel v Ravnah pri Šoštanju pred prazni-
ki odpirali razstavo velikonočnih aranžmajev, so se tam pojavile tri 
»gracije« iz Mozirja. Z leve Sergeja Marjanovič Pregelj z zajetnim 
šopkom vrtnic, v sredini Milena Pavlin in glavna »cvetka« Cvetka 
Marjanovič, upokojena medicinka. Čudile so se lepotam razstavlje-
nega in hkrati bile v okras nekdanjemu Vošnjakovemu dvorcu. Foto-
graf je že vedel, da se mozirske cvetke rade pojavijo tam, kjer je do-
volj lepote na enem kupu.

KO BO ZAPIHAL »TA PRAV VETR« 
Včasih se ob »pravem« vetru v Zgornjo Savinjsko dolino sliši vlak 

iz Šmartnega ob Paki. Od preteklega petka lahko vračamo pozdra-
ve, in to iz Mozirskega gaja. Ne, ni krenila na pot lokomotiva, ki sto-
ji pred parkom cvetja, pač pa so obesili največje vetrne zvončke v 
Evropi med tri stare bore. Zdaj pa naj prisluhnejo tisti, ki so v smeri 
res »ta pravega« vetra.

PREVERJANJE PLANA IZVEN SCENARIJA
V gornjegrajski katedrali sta se pred dobrodelnim koncertom na-

še godbe o zadnjih podrobnostih scenarija posvetovali voditeljica 
Sara Gluk (levo) in osrednja glasbena gostja, sopranistka Mojca 
Bitenc. Glukova je želela vedeti vse podrobnosti nastopov pevke, 
Bitenčeva pa je menda menila, da bodo njene operne pesmi itak 
vse povedale same. In res je bilo tako. Množica v cerkveni ladji je bi-
la kot uročena ob njenem petju, z odlično glasbeno spremljavo pa 
navdušeni domala vsi v do zadnjega napolnjeni katedrali sv. Mo-
horja in Fortunata.

(Foto: JM)

(Foto: BK)
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Križanka, Informacije

KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 18. številki SN

2017

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

KNJIGA MESECA V KNJIŽNICI MOZIRJE

Pavao Pavličić: Donava
Avtor je eden najbolj prepoznav-

nih hrvaških pisateljev. Znan je po 
romanih, za katere je značilno pre-
pletanje žanra fantastike z elemen-
ti detektivskega romana. Dona-
va je dokumentaren roman o širo-
ki srednjeevropski reki, ki povezu-
je Alpe s Črnim morjem. Pavličić je 
ob njej preživljal mladost, poslušal 
zgodbe o njej in napisal lirično me-
ditacijo o reki in življenju o njej. 

Donavo spremlja skozi vse me-
sece v letu: od trdno zamrznjene 
reke, ki služi kot most do drugega 
brega, do prvih pogumnih kopal-
cev in rečnega prometa v zgodnji 
pomladi, živahne poletne kopali-
ške in ribiške sezone ter postopne-
ga jesenskega umirjanja. Ob tem 
opisuje spreminjanje Donave tudi 
v zgodovinskem smislu. Donava 

ni samo pripoved o neki reki, tem-
več tudi oris etnološkega, zgodo-
vinskega in družbenega vidika živ-
ljenja v Podonavju.
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Petek,
28. april

ob 15.00. Strelišče v Mozirju
Tekmovanje z zračno puško
ob 19.00. CDM Rečica ob Savinji
Pogovorni večer: gost kresnikov nagrajenec, 
pisatelj Davorin Lenko

Sobota,
29. april

9.30. CDM Rečica ob Savinji
Sobotna ustvarjalnica za otroke
ob 17.00. Sejmišče Mozirje
Tradicionalno plezanje na mlaj

Nedelja,
30. april

ob 8.00. Športno igrišče Nazarje
38. tradicionalni maraton v malem nogometu
ob 20.00. Športni park Mozirje
Kresovanje
ob 20.00. Igrišče v Bočni
Kresovanje
ob 20.00. Laze pri Kokarjah
Kresovanje
ob 20.00. Planinska koča Farbanca
Kresovanje

 Ponedeljek,
1. maj

Po občinah Zgornje Savinjske doline
Tradicionalna prvomajska budnica 
Godbe Zgornje Savinjske doline
ob 8.00. Laze pri Kokarjah
Pohod na Čreto
ob 12.00. Spomenik na Čreti
Tradicionalno prvomajsko srečanje na Čreti

Sreda,
3. maj

ob 11.30. Kulturni dom Mozirje
Gledališka predstava Rdeča kapica malo drugače
ob 17.00. CDM Rečica ob Savinji
Ura pravljic z ustvarjalno delavnico

Četrtek,
4. maj

ob 19.00. Glasbena šola Nazarje
Koncert Kaja Sešek - violina

Napovednik, Mali oglasi, Informacije, Oglasi

Napovednik dogodkov

◊	KMETJE,	GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa osta-
la dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in po-
ceni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Brlec d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.

◊	TOTAL	TV	AKCIJA
Pop tv in Kanal A nič več preko sobne ali navadne antene. Izko-
ristite brezplačno namestitev sistema Total tv. Pokličite 041 208 
968.

Slavko Robnik s.p., Podvolovljek 29, 3334 Luče, pooblaščen zastopnik za 
TOTAL TV in TELEMACH.

◊	ODDAMO	APARTMA
na otoku Zverinac, 10 metrov do morja. Inf. na tel. št. 00385 983 
88 066.

Suzana Skifič, Zverinac 7, Sestrun.

◊	OPRAVLJAM	VSA	SLIKOPLESKARSKA	DELA,
beljenje z apnom, montaža knauf sistemov in odpravljanje zidne 
plesni. Tel. št. 030/305-570.

PLESKARSTVO SALEH, Tadej Grudnik s.p., Zadrečka cesta 15, Nazarje.

ŽIVALI – PRODAM
Prašiče, odlične mesnate pasme za 
dopitanje na večjo težo, Fišar; gsm 
041/619-372. 
Prodam teličko, staro 10 dni, čb/ls; 
gsm 041/589-165. 
Prodam bikca, starega teden dni, tel, 
gsm 041/783-572.
Prodam telička sivca, starega pet 
mescev; gsm 041/403-195.
Prodam dve telici sivorjavi, stari 2 le-
ti, breji okoli 5 mesecev, pašni; gsm 
041/942-169.
Prodam bikce CK pasme in teličko 
LIM/CK pasme; 031/501-250.

ŽIVALI – KUPIM
Kupim kravo, telico za zakol, dopita-
nje in teličke nad 100 kg, mesni tip; 
gsm 031/533-745.

DRUGO – KUPIM 
Traktor in vse ostale kmetijske in 
gradbene mehanizacije, v kakršnem 
koli stanju kupim; gsm 031/736-
727.
Kupim traktor AGT, štore, zetor, uni-
verzal ter ostale traktorje; gsm 
030/419-790.

Kupim bukovo hlodovino – drva; 
gsm 031/536-664.

VOZILA – PRODAM
Prodam nissan qashqai letinik 2012, 
prevoženih 46.200 km, prvi lastnik; 
gsm 031/770-431.
Ugodno prodam fiat punto (tudi po 
delih); gsm 051/240-159.
Suzuki baleno 1,6, l. 2000, v okvari, 
prodam; gsm 031/523-023.
Prodam avto opel astra, 1,7 dizel, l. 
2009; gsm 031/708-263. 
Mercedez 508 kiper, prodam, regi-
stracija potekla, v solidnem stanju; 
gsm 070/738-979.

DRUGO – PRODAM
Ugodno prodam trosed + dva fotelja, 
blago, zelo dobro ohranjeno; gsm 
041/429-339.
Tračno žago za razrez hlodovine ze-
lo ugodno prodam; gsm 070/708-
155.
Prodam silažne bale; gsm 041/783-
453.
Prodam žensko kolo na prestave, 
plav, za simbolično ceno, zelo ohra-
njen; gsm 070/586-559.

Prodam tračni obračalnik SIP, star 5 
let, dobro ohranjen. Prodam tudi ok-
rasni grad iz betona. Cena po dogo-
voru; gsm 041/852-424.
Prodam bukova drva, cepljena 33 
cm v paleti. Možnost dostave; gsm 
040/430-080.
Prodam večje število VHS video ka-
set. Različni filmi, risanke, oddaje; 
gsm 031/655-858.
Prodam cepljena mešana metrska 
drva, ugodno. Možem razrez in do-
stava; gsm 031/229-154.
Prodam gajbe za krompir; gsm 
041/333-764.
Seno, bale, kocke, refuza, silažne ba-
le, prodam ali menjam za govedo; 
gsm 041/239-017.

NEPREMIČNINE
Ugodno prodam 87 m2 veliko sta-
novanje v Mozirju; gsm 030/284-
699.
Manjše stanovanje v okolici Mozir-
ja osebi ali dvema ugodno oddam; 
gsm 051/230-764. 
Prodam zemljišče 4.000 m/2 v Ljubi-
ji blizu glavne ceste; gsm 070/777-
281.
V najem oddam garsonjero v LJ_Čr-
nuče; gsm 041/354-536.
Brezplačno dam v najem vrt v Lokah; 
gsm 031/737-933.

DRUGO – IŠČEM
Ali ima kdo trampolin za oddat, ga 
vzamem; gsm 070/586-559.

OBVESTILO OGLAŠEVALCEM
Male oglase za objavo v tekoči številki sprejemamo do vključno tor-

ka. Objavljamo male oglase, napisane na kuponih z oznako za teko-
čo številko Savinjskih novic, ki jih najdete pod križanko in jih lahko poš-
ljete po pošti ali prinesete osebno. Objavljamo tudi male oglase na-
ročnikov Savinjskih novic, ki jih pošljejo po elektronski pošti s podat-
ki naročnika. 

Male oglase lahko oddate osebno na uredništvu v našem delovnem 
času in v naša poštna nabiralnika (pri vhodu v grad Vrbovec in pri vho-
du v uredništvo). Mali oglas lahko vsebuje brezplačnih deset besed, 
vsaka nadaljnja beseda stane 1,15 evra (DDV vključen). Naročniki Sa-
vinjskih novic imajo 15-odstotni popust. Za vsebino nečitljivo napisa-
nih malih oglasov ne odgovarjamo, besedil ne lektoriramo. Po telefo-
nu malih oglasov ne sprejemamo. 

Uredništvo
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Voščila, Oglasi
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